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KONYA”nın En Büyük
Dijital Baskı Merkezi

Hem üretiyor hem kazandırıyor

Ağır vasıta araçların kompresör ve yedek 
parçalarını üreten Vaden, 100 ülkeye ihracat 
yapıyor. Vaden Yönetim Kurulu Başkanı Seyit 

Acar, 1300 kişiyi istihdam ettiklerini, Konya’dan 
100 ülkeye otomotiv yedek parça ihraç ettikle-

rini belirtti. n HABERİ SAYFA 10'DA

1922’de hedef üst sıralarKonyaspor bırakmak istemiyor!
 Yavru Kartal, 
1922 Kon-
yaspor’un yeni 
Teknik Direktörü 
Mehmet Yıldırım, 
yeni yılın kendi-
lerine başarılarla 
dolu bir sayfa 
açacağına inancı-
nın tam olduğu-
nu söyledi. Yavru 
Kartal, ligin ikinci 
yarısında çıkış 
yapmak istiyor.
n HABERİ SAYFA 
12'DE

Konyaspor’da 
sıcak gelişme-
ler yaşanmaya 
devam ediyor. 
Anadolu Kar-
talı TÜMOSAN 
Konyaspor’un 
Kosta Rikalı 
stoper oyuncusu 
Francisco Cal-
vo’yu bırakmak 
istemediği 
öğrenildi. Yöne-
tim oyuncu ile 
görüşecek
n HABERİ SAYFA 
12'DE

EMNIYETTEN 
HUZUR UYGULAMASI

Polisin yılbaşı öncesinde yaptığı çalışmalar neticesinde 
2 bin 745 litre etil alkol, 121 litre kaçak/sahte içki; 780 
paket gümrük kaçağı sigara, 101 bin 800 adet band-

rolsüz boş makaron ve çok sayıda kaçak/sahte ürüne el 
konuldu.   n HABERİ SAYFA 6'DA

TÜRKIYE’NIN 
ÜRETEN GÜCÜ!

PANKOBİRLİK Genel Başkanı ve Konya Pancar Eki-
cileri Kooperatifi Yönetim Kurulu Başkanı Ramazan 

Erkoyuncu, "Kaliteli, sürdürülebilir güvenli üretim için 
var gücümüzle çalışmaya devam edeceğiz" dedi. 

    n HABERİ SAYFA 9'DA

KOSKI’DEN VANA 
OPERASYONU

Büyükşehir Belediyesi KOSKİ Genel Müdürlüğü, 
Meram ilçesinde kullanım ömrünü tamamlamış 
vanaları modern ve uzun ömürlü yeni vanalarla 

değiştirmek üzere gece 7 farklı noktada eş zamanlı 
bir operasyon gerçekleştirdi.

n HABERİ SAYFA 9'DA

MODEL OLDULAR!
Konya 2023 yılını dolu dolu yatırımlarla geçirdi. Konya Büyükşehir Belediyesi, Selçuklu Belediyesi, 

Karatay Belediyesi ve Meram Belediyesi öncülüğünde gerçekleştirilen birçok proje hizmete sunuldu
KONYA HEM GELIŞIYOR HEM BÜYÜYOR
Konya Türkiye’de gelişmeye ve büyü-
meye devam ediyor. 2023 yılını geride 
bıraktığımız şu günlerde geçtiğimiz 
sene Konya yatırımlara adeta doydu. 
Büyükşehir, Selçuklu, Karatay ve Me-

ram Belediyesi önceliğinde gerçekleş-
tirilen hizmetler tek tek vatandaşların 
hizmetine girdi. Altyapı başta olmak 

üzere, yeni tesisler, sağlık, eğitim, res-
tore çalışmaları derken, 2023’de Konya 

birçok önemli yatırıma şahitlik etti.  

YATIRIMLAR 2024 YILINDA SÜRECEK
2024 yılında da hizmetlerin süreceğine işaret 

eden Büyükşehir Belediye Başkanı Uğur 
İbrahim Altay, Selçuklu Belediye Başkanı 

Ahmet Pekyatırmacı, Karatay Belediye Baş-
kanı Hasan Kılca, Meram Belediye Başkanı 
Mustafa Kavuş, 'Konya Modeli Belediyecilik' 
vizyonuyla hizmet ettiklerini anlattı. Başkanlar 
yeni yılda yeni yatırımların aralıksız sürece-
ğini ve Konya için gece gündüz çalışmaya 

devam edeceklerine dikkat çekti. 
n HABERİ SAYFA 2,3,4 VE 5’TE

Selvi ailesinin 
mutlu günü 07 Konya’da nefes 

kesen tatbikat 08 Süper Kupa finali 
dünya basınında 12

Şehitlere Dua ve Gazze’ye Destek 
Yürüyüşü’nde konuşan ÖNDER 
İmam Hatipliler Derneği Konya 

Şube Başkanı Arif Bağcı, “12 vatan 
evladımızı şehit ettiler. Biliyoruz ki 
tüm terör örgütleri aynı güçlerin 
maşasıdır” ifadelerini kullandı   

n HABERİ SAYFA 7'DE

Anadolu Selçuklu Devleti'ne baş-
kentlik yapan Konya'da, börk usta-
sı Mehmet Dilekçi'nin arkadaşıyla 
Selçuklu çinilerinden esinlenerek 

tasarladığı giysiler ve hediyelik 
eşyalar, ülkenin dört bir yanında 

yoğun ilgi görmeye devam ediyor
n HABERİ SAYFA 8'DE

Konya şehitler için tek yürek! Selçuklu Börkü ilgi odağı oldu

Uğur Ibrahim Altay Ahmet Pekyatırmacı

Hasan Kılca Mustafa Kavuş
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Konya, her yıl bir önceki se-
neye göre büyümeyi sürdürü-
yor. Konya Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı Uğur İbrahim Altay 
ise 2023 yılında şehri için ge-
ce-gündüz çalıştı. Büyükşehrin 
hizmetlerinden en çok dikkat 
çeken ise deprem bölgesi olan 
Hatay’da yaptığı faaliyetler 
oldu. 
63 MİLYON LİRALIK TARIMSAL 

TESİSİN VE 11 TİCARİ İŞ YERİNİN 
AÇILIŞI YAPILDI

Çevre, Şehircilik ve İklim 
Değişikliği Bakanlığı ve Kon-
ya Büyükşehir Belediyesi’nin 
destekleriyle Seydişehir Bele-
diyesi tarafından ilçeye kazan-
dırılan Soğuk Hava Deposu, 
Meyve-Sebze Kurutma Tesisi, 
Tohum Eleme Tesisi ve 11 Ti-
cari İş Yerinin açılışı yapıldı. 
Açılışta konuşan Seydişehir Be-
lediye Başkanı Mehmet Tutal, 
göreve geldikleri günden beri 
Seydişehir’de ne ihtiyaç varsa 
bunları tamamlamanın guru-
ru içerisinde olduklarını ifade 
ederek, “Yaptığımız çalışmala-
rı teşkilatlarımızla, Büyükşehir 
Belediyemizle, STK’larımızla, 
muhtarlarımızla, hükümeti-
mizle uyumlu şekilde çalışmak 
suretiyle bu huzur ikliminde 
Seydişehir’e bu hizmetleri ka-
zandırmış olduk. Bugüne kadar 
hangi projeye başlamışsak Bü-
yükşehir Belediye Başkanımız 
Uğur İbrahim Altay beyin mut-
laka katkısı oldu. Burada inşaa-
ta bir katkısı ve eleme tesisle-
rinin de makinalarını gönderdi. 
Kendisine bugüne kadarki des-
teklerinden dolayı teşekkür edi-
yorum” cümlelerini kullandı.
31 İLÇEDE 3 BİN 165 KİLOMETRE 
SU VE KANALİZASYON ŞEBEKESİ 

Konya Büyükşehir Beledi-
yesi KOSKİ Genel Müdürlüğü, 
162 kilometre su şebekesi ve 
kanalizasyon şebekesi hattı 
yaptı. Konya Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı Uğur İbrahim Altay, 
son 5 yılda 31 ilçede yaptıkla-
rı su ve kanalizasyon şebekesi 
uzunluğunun toplam 3 bin 165 
kilometreye ulaştığını açıkladı.

461 MİLYON LİRA DESTEK 
SAĞLANDI

Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay, 
şehir genelinde tarımın kal-
kınması ve kırsalda yaşayan 
vatandaşların gelirinin artırıl-
ması amacıyla 2023 yılında 57 
milyon liralık tarımsal destek 
ve tarımsal sulama yatırım ger-
çekleştirdiklerini söyledi. Baş-
kan Altay, son 5 yılda yaptıkları 
tarımsal destek ve sulama ya-
tırımı tutarının 461 milyon lira 
olduğunu ifade etti.

31 İLÇEDE 300’DEN FAZLA 
YERLEŞİM YERİNE İÇME SUYU 

KAYNAĞI YAPTIK
Konya Büyükşehir Belediye-

si KOSKİ Genel Müdürlüğü’nün 
2023 yılı su temin çalışmala-

rında toplam 51 farklı noktada 
gerçekleştirilen sondaj açımları 
sayesinde 431 litre/saniye de-
bili su temini sağlandı. Konya 
Büyükşehir Belediye Başka-
nı Uğur İbrahim Altay, son 5 
yıllık süreçte toplam 342 ayrı 
noktada gerçekleştirilen sondaj 
çalışmalarında 4 bin 664 litre/
saniye debili suya ulaşıldığını 
belirterek bu süreçte 31 ilçede 
300'den fazla yerleşim yerinin 
içme ve kullanma suyu ihtiyacı-
nı karşılamak adına önemli bir 
kaynak oluşturduklarını söyle-
di.

AB BÜYÜKELÇİLERİ UCLG 
BAŞKANI ALTAY’I ZİYARET ETTİ

Avrupa Birliği (AB) Türkiye 
Delegasyonu Başkanı Büyükelçi 
Nikolaus Meyer-Landrut ile AB 
ülkeleri büyükelçileri, Birleşmiş 
Kentler ve Yerel Yönetimler 
Dünya Teşkilatı (UCLG) Başkanı 
ve Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay’ı 
ziyaret etti.

DEPO NO: 4 KONYA’NIN
 KÜLTÜREL BİRİKİMİNE ÖNEMLİ 

KATKI YAPACAK
Kültür ve Turizm Bakanı 

Mehmet Nuri Ersoy, Konya Bü-
yükşehir Belediyesi tarafından 
Darü’l Mülk Projesi kapsamın-
da şehre kazandırılan Eski Te-
kel Binası Depo No: 4’te incele-
melerde bulundu. Bakan Ersoy, 
“Bu eserin, maziden kopup ge-
len yeni değerleri gün yüzüne 
çıkartarak, ‘Medeniyet Kuran 
Şehir’ Konya’mızın kültürel bi-
rikimine önemli katkılar yapa-
cağına inanıyorum. Bu güzide 
yapının şehrimize kazandırıl-
masında emeği olan başta Kon-
ya Büyükşehir Belediye Başka-

nımız Sayın Uğur İbrahim Altay 
olmak üzere herkese ayrı ayrı 
teşekkür ediyorum” dedi.

BÜYÜKŞEHİR TÜRKİYE’NİN EN 
BÜYÜK “DERVİŞ ÇEYİZİ 

MÜZESİ”Nİ İRFA’DA AÇTI
Konya Büyükşehir Belediye-

si, yüzyıllar boyunca tarikatlar 
tarafından kullanılan ve “Der-
viş Çeyizi” olarak da bilinen 
“Derviş Çeyizi Müzesi”ni, Haz-
reti Mevlâna’nın 750. Vuslat 
Yıldönümü kapsamında Mev-
lana dostlarıyla buluşturdu. 
İrfan Medeniyeti Araştırma ve 
Kültür Merkezi’nde sergilenen 
ve açılışı Konya Valisi Vahdet-
tin Özkan, Konya Büyükşehir 
Belediyesi Başkan Vekili Mus-
tafa Uzbaş, Kültür ve Turizm 
Bakanlığı Postnişini Mehmet 
Fatih Çıtlak tarafından yapılan 
Derviş Çeyizi Müzesi’nde şeyh-
lerin veya seyr-ü sülûkte belli 
bir mertebeye ulaşmış dervişle-
rin Tâc-ı Şerifleri’nin yanı sıra; 
Haydariyye, Şeyh hırkası, Der-
viş hırkası, Kuşak-Elif Nemed, 
Destegül, Kamarçin ve titizlikle 
muhafaza edilen Mevlevi kültü-
rüne ait emanetler yer alıyor.

KONYA, “2023 DÜNYA SPOR 
BAŞKENTİ” ÜNVANINI 

GURURLA TAŞIDI
Avrupa Spor Başkentleri ve 

Şehirleri Federasyonu tarafın-
dan “2023 Dünya Spor Baş-
kenti” ilan edilen Konya, bu 
önemli görevi Belçika'nın baş-
kenti Brüksel'de düzenlenen 
devir teslim töreniyle başarıyla 
tamamladı.

ÇATALHÖYÜK, KONYA’NIN EN 
UĞRAK NOKTALARINDAN 

BİRİ OLDU
Konya Büyükşehir Belediye-

si tarafından şehre kazandırı-
lan Türkiye'nin en büyük ahşap 
konstrüksiyonlu kamu binası 
olan Çatalhöyük Tanıtım ve 
Karşılama Merkezi, açıldığı ilk 
günden itibaren ziyaretçi akını-
na uğruyor. Konya Büyükşehir 
Belediye Başkanı Uğur İbrahim 
Altay, geçmişe yolculuk ede-
rek tarihle iç içe olmak isteyen 
herkesi Çatalhöyük Tanıtım ve 
Karşılama Merkezi’ni görmeye 
davet etti.

BAŞKAN ALTAY: KALİTELİ VE
 EKONOMİK EKMEK ÜRETİMİ 
Konya Büyükşehir Beledi-

ye Başkanı Uğur İbrahim Al-
tay, Büyükşehir Belediyesi’nin 
“Fenni Fırın” markasıyla şehre 
kazandırdığı ekmek fabrika-
sının açılışını gerçekleştirdi. 
Konyalıların sağlıklı ve ucuz 
gıdaya ulaşması adına ekmek 
fabrikası projesini hayata geçir-
diklerini isim olarak da ‘Fenni 
Fırın’ markasını kullanmayı ter-
cih ettiklerini belirten Başkan 
Altay, gençlerin zihninde bu 
markanın devam etmesini arzu 
ettiklerini söyledi. Amaçlarının 
Konya’yı su, ulaşım ve ekmekte 
en ucuz şehir yapmak olduğunu 
kaydeden Başkan Altay, “Fenni 
Fırın da buna çok önemli bir 
katkı sağlayacak. Türkiye’nin 
en modern tesislerinden biri 
oldu. Tüm amacımız şehrimiz-
deki insanların ihtiyaçlarını, 
eksiklerini gidermek. Kaliteli 
ve ekonomik ekmek üretimi ile 
hemşehrilerimizin bütçesine 
katkı sağlıyoruz” dedi.

KONYALI ÇİFTÇİNİN YÜZÜ 
GÜLÜYOR

Konya Büyükşehir Beledi-
yesi’nin desteğiyle kıraç ara-

zilerde susuz tarım modeliyle 
yetiştirilen aspir bitkisi Konyalı 
çiftçinin yüzünü güldürdü. Kon-
ya Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Uğur İbrahim Altay, Ilgın 
ilçesinde ekimi yapılan aspirin 
hasat işleminin gerçekleştiril-
diğini belirterek, “Çiftçimizin 
yaşadığı yerde gelirinin artması 
için Büyükşehir Belediyesi ola-
rak her zaman destek olmaya 
devam edeceğiz. Bereketli ol-
masını diliyorum” dedi.

KONYA’DA MAHALLE 
YOLLARINDA ULAŞIM 

KONFORU YÜKSELİYOR
Sorumluluk alanında bulu-

nan ilçelerde ve mahallelerde 
yol altyapısını güçlendirmek 
için yoğun gayret gösteren 
Konya Büyükşehir Belediyesi, 
Hüyük ilçesine bağlı Budak ile 
Tolca mahalleleri arasındaki 
yolda 6 kilometrelik sathi kap-
lama çalışmasını tamamlayarak 
yolu hizmete sundu.

BAŞKAN ALTAY: YILIN İLK 8 
AYINDA 162 KM ŞEBEKE, 139 

ADET ALTYAPI 
HİZMETİ YAPTIK

Başkan Altay, KOSKİ Genel 
Müdürlüğü’nün 2023 yılının ilk 
8 ayında Konya genelinde 162 
kilometre su ve kanalizasyon 
şebeke hattının yanı sıra; su 
temin çalışmaları, enerji nakil 
hatları, SCADA tesisi kurulu-
mu, su deposu yapımı ile su 
deposu revizyonu gibi 139 adet 
altyapı hizmetini de hayata ge-
çirdiğini söyledi.

BAŞKAN ALTAY: DARÜ’L-MÜLK 
SERGİ SARAYI KONYA’NIN TARİHİ 

KİMLİĞİNE DEĞER KATACAK
Başkan Altay, Darü’l-Mülk 

Sergi Sarayı’nın Kılıçarslan 

Meydanı’nda misafir kabulü-
ne başladığını belirterek, Kon-
ya’nın tarihi kimliğine değer 
katacak önemli bir yapıyı şeh-
re kazandırdıklarını söyledi. 
Darü’l-Mülk Sergi Sarayı’nda 
Selçuklu Devletinin katıldığı 
savaşları anlatan sergiler ile 
Konya’da metfun bulunan 12 
Selçuklu sultanının silikon hey-
kelleri yer alıyor.

BAŞKAN ALTAY: ALIMINI 
YAPTIĞIMIZ 50 DOĞAL 

GAZLI VE HİBRİT 
OTOBÜSÜN 8’İ DAHA 

ŞEHRİMİZE GELDİ
Konya Büyükşehir Belediye 

Başkanı Uğur İbrahim Altay, 
Çevre, Şehircilik ve İklim De-
ğişikliği Bakanlığı ve İLBANK 
desteğiyle alımını yaptıkları 50 
doğal gazlı ve hibrit otobüsün 
ikinci partisi olan 8 körüklü oto-
büsün Konya’ya geldiğini söy-
ledi. Geçtiğimiz yıl ve bu yılın 
başlarında öz kaynakla aldıkları 
127 otobüsün ardından alımını 
yaptıkları 50 yeni otobüsle filo-
nun daha da güçleneceğini be-
lirten Başkan Altay, destekleri 
için Çevre, Şehircilik ve İklim 
Değişikliği Bakanı Mehmet Öz-
haseki’ye teşekkür etti.

ÇEVREYİ KORUYOR HEM 
EKONOMİYE KATKI SAĞLIYORUZ

Altay, Büyükşehir Belediye-
si bünyesinde hizmet veren altı 
adet metan gazından elektrik 
enerjisi üretim tesisinde çevre-
yi koruyarak küresel iklim deği-
şikliğiyle mücadele ettiklerini 
ifade etti. Başkan Altay, çöpten 
ürettikleri elektrik enerjisiyle 
de ülke ekonomisine katkı sağ-
ladıklarını söyledi.

TRAFİĞİ RAHATLATACAK 
DÜZENLEME TAMAMLANDI
Şehir içi trafiğini rahatlat-

mak için önemli düzenlemeleri 
hayata geçirmeye devam eden 
Konya Büyükşehir Belediyesi, 
Demir Yolu Caddesi'nin Adana 
Çevre Yolu bağlantısını sanayi-
ler bölgesine uzatmak için baş-
lattığı çalışmayı tamamlayarak 
caddeyi Hüdai Kavşağı'na kadar 
trafiğe açtı.

KONYA'NIN KALBİ DEPREM
 BÖLGESİNDE ATTI

Merkez üssü Kahraman-
maraş olan ve 10 ili etkileyen 
büyük depremlerin ardından 
Hatay'da arama kurtarma ve 
yardımların koordinasyon çalış-
malarına katılan Konya Büyük-
şehir, birlik ve beraberliğin en 
güzel örneğini sergiledi. Konya 
Büyükşehir Belediyesi ve Konya 
ilçe belediyeleri, deprem bölge-
sinde 451 araç ve 1.545 perso-
nelle arama kurtarma ve destek 
çalışmalarına katıldı. Konya Bü-
yükşehir arama kurtarma ekip-
leri, enkazdan birçok vatandaşı 
sağ olarak kurtardı. Bölgeye 
Konya'dan ulaşan yardım TIRI 
sayısı da yüzü aştı. 
n  ABDULLAH BAŞYEMENİCİ

Konya Büyükşehir Belediyesi, her geçen gün şehri geliştirmeye ve yenilemeye devam ediyor. Konya Bü-
yükşehir Belediye Başkanı Uğur İbrahim Altay, şehre kazandırdığı hizmetler ile vatandaşlardan tam not aldı

Büyükşehir Konya’yı geliştirdi!
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KONYA NAMAZ VAKİTLERİ
İMSAK GÜNEŞ  ÖĞLE İKİNDİ AKŞAM YATSI

06:31 07:59 12:58 15:27 17:48 19:10
HAVA

DURUMU
 

      Gece Gündüz
Konya                     2°C      12°C

Karaman               1°C 14°C 

Aksaray                 1°C   11°C

Ankara                   2°C     11°C Hicrî: 19 Cemaziye'l-Ahir 1445  -  Rûmî: 1 Kanun-u Sani

Her yıl Konya’ya daha fazla hiz-
met veren ve başarıları katlanarak 
artan Selçuklu Belediyesi, 2023 yılın-
da da vatandaşları memnun bıraktı. 
Eğitimden sağlığa, kültürden spora 
kadar her dalda Konya’nın gelişmesi 
için çalışan Selçuklu Belediyesi, 2024 
yılında da hizmetlerine aralıksız de-
vam edecek. 

SELÇUKLU ALTYAPI 
ÇALIŞMALARIYLA ÖRNEK OLDU
Selçuklu Belediyesi, Fen İşleri 

Müdürlüğü ekipleri 2023 yılında 178 
bin ton asfalt, 338 bin 951 metreka-
re parke ve 82 bin 617 metre bordür 
çalışması gerçekleştirerek ilçenin mo-
dern görünümüne katkı sundu. Sel-
çuklu Belediye Başkanı Ahmet Pek-
yatırmacı, yaptıkları fiziki belediyecilik 
çalışmalarının ilçeye değer kattığını 
söyledi. Selçuklu Belediyesi yaptığı 
altyapı ve asfalt çalışmalarıyla ilçenin 
çehresini değiştirmeye devam ediyor. 
Belediye ekipleri her yıl nüfusun orta-
lama 20 bin arttığı ve konut sayısıyla 
Türkiye'nin metropol ilçeleri arasında 
yer alan ilçede, altyapı ve asfalt çalış-
malarında belirlenen hedefleri aşmak 
için yıl boyunca aralıksız çalıştı. 

Selçuklu Belediyesi, Konya İl Sağ-
lık Müdürlüğü ve hayırseverler işbirli-
ğinde 2023 yılı ilçeye sağlık hizmetleri 
noktasında önemli yatırımların kazan-
dırıldığı bir yıl oldu. Selçuklu Beledi-
yesi, Konya İl Sağlık Müdürlüğü ve 
hayırseverlerin katkısı ile ilçenin farklı 
noktalarında birçok sağlık hizmeti ha-
yata geçirildi. Bu çalışmalar içerisinde 
yer alan Aile Sağlığı Merkezi ve 112 
Acil Sağlık Hizmetleri İstasyonları 
önemli yer tutuyor. Yapılan yatırımlar, 
ilçenin sağlık altyapısının güçlenme-
sine katkı sağlayacak. Yıl içerisinde 
yapımı tamamlanan Bedir Sosyal 
Tesisi Aile Sağlığı Merkezi, Selçuk-
lu Aile Gelişim Merkezi, Şehit Yaşar 
Nuri Küçükkaya Aile Sağlığı Merkezi, 
12 No’lu Saliha Hayati Güvenç 112 
Acil Sağlık Hizmetleri İstasyonu’nun 
resmi açılışı gerçekleştirildi. Bedir 
Sosyal Tesisi Aile Sağlığı Merkezi ise 
bölgenin sağlık alanındaki ihtiyacını 
karşılıyor. 2023 yılı içerisinde yapımı 
tamamlanıp resmi açılışı gerçekleşti-
rilerek hizmete sunulan Bedir Sosyal 
Tesisi Aile Sağlığı Merkezi, 4 kattan 
oluşmakla birlikte Selçuklu Belediyesi 
2024 yılında da sağlık hizmeti faali-
yetlerini sürdürecek.

SELÇUKLU SEYİR KAFEYE 
VATANDAŞLARDAN TAM NOT
Selçuklu Seyir Kafe, nezih ortamı 

ve Konya manzarasıyla hizmet verir-
ken, vatandaşlar tarafından beğeni 
topluyor. Selçuklu Belediyesi tarafın-
dan ilçenin gözde mekanlarından olan 
Seyir Tepesi’ne kazandırılan Seyir 
Kafe hem kafeterya hem de restoran 
hizmeti veriyor. Seyir Kafe’de vatan-
daşlar Konya manzarasıyla beraber 
hoş vakit geçirirken, şehir hayatının 
stresini burada atma imkanı buluyor. 
Kafedeki nezih ortamla da aileler kah-
valtı veya yemekte bir araya gelebili-
yor.

TARİHİ SİLLE SUBAŞI 
HAMAMI AÇILDI

Selçuklu Belediyesi tarafından 

restorasyon çalışmaları ile tarihi do-
kusuna yeniden kavuşan Sille’de, Su-
başı Hamamı açılarak Konya Mimar-
lar Odası’na teslim edildi. Türkiye’nin 
ilk Mimarlık Müzesi olarak hizmet 
vermeye başlayacak olan Subaşı Ha-
mamı Konya’nın turizmine katkı sağ-
lamaya devam edecek. Selçuklu Be-
lediyesi Konya’nın turizminde önemli 
bir yeri olan Sille Mahallesi’ndeki res-
torasyon çalışmalarıyla Sille’yi önemli 
bir cazibe merkezi haline getirmeye 
devam ediyor. Bu çerçevede restoras-
yonu gerçekleştirilen Sille Subaşı Ha-
mamı yapılan resmi açılışın ardından 
Konya Mimarlar Odası’na teslim edil-
di. Sille Subaşı Hamamı Türkiye’nin 
ilk Mimarlık Müzesi olarak hizmet 
verecek ve bu özelliğiyle Konya ve 
Selçuklu turizmine katkı sağlayacak.

SELÇUKLU BELEDİYESİ’NİN EĞİTİM 
YATIRIMLARI KONYA’YA

 DEĞER KATIYOR
Selçuklu Belediyesi, yıl boyunca 

ilçeye yaptığı eğitim yatırımları ile 
Konya’nın eğitim hayatına değer ka-
tarken Türkiye’ye örnek olacak işle-
re de imza atıyor. Selçuklu Belediye 
Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, ilçeye 
kazandırdıkları eğitim yatırımlarıy-
la Selçuklu’yu eğitimin önemli bir 
merkezi haline getirdiklerini belirtti. 
Yaşam standartlarını en üst seviyede 
tutmak için her alanda önemli çalış-
malar yürüten Selçuklu Belediyesi, 
eğitim yatırımları ile de adından söz 
ettiriyor. 2023 senesi Selçuklu’da 
adeta eğitim yatırımlarının altın yılı 
oldu. Yeni eğitim öğretim döneminin 
başlamasıyla birlikte yapımı tamam-
lanan birçok tesisin açılışı yapılırken, 
işbirliği protokolleri ile şehre kazan-
dırılacak yeni eserlerin yapımına baş-
landı. Yıl içerisinde yapımı tamam-
lanan Şehit Erkan Kurşun ve Sızma 
Alpaslan İlkokulu’nun resmi açılışı 
gerçekleştirilirken, faaliyetlerini sür-
düren Selçuklu Gelişim ve Teknoloji 
Akademisi ile Yeni Nesil Şehir Kü-
tüphanesi’nin resmi açılışları da Milli 
Eğitim Bakanı Yusuf Tekin ile Gençlik 
ve Spor Bakanı Osman Aşkın Bak’ın 
katıldığı törenle gerçekleşti. Bunun 
yanı sıra yapımı tamamlandığında 
Türkiye’nin en modern güzel sanatlar 
lisesi olacak Selçuklu Güzel Sanat-
lar Lisesi’nin temeli de bu dönemde 
atıldı. Ayrıca Konya Spor Lisesi’ne ka-
zandırılacak Ahmet Çalık Kapalı Spor 
Salonu ile Selçuklu Fen Lisesi Kapalı 
Spor Salonu ve suni çim sahanın da 

ihalesi yapılarak tesislerin yapımına 
başlandı. 

BOSNA SOSYAL TESİSİ 
FONKSİYONEL YAPISIYLA 

VATANDAŞLARDAN TAM NOT ALDI
Selçuklu Belediyesi Bosna Sosyal 

Tesisi modern ve fonksiyonel yapı-
sıyla dikkat çekerken her yaştan va-
tandaş tarafından yoğun ilgi görüyor. 
Selçuklu Belediyesi tarafından vatan-
daşların yaşam kalitesine katkı sağla-
mak amacıyla Bosna Hersek Mahalle-
si’ne kazandırılan Bosna Sosyal Tesisi 
konforlu yapısıyla hizmet sunuyor. 
Öğrenci nüfusunun en yoğun olduğu 
mahallede bulunan Bosna Sosyal Te-
sisi’nde gençler kütüphanedeki rahat 
ortamda eğitim faaliyetlerini gerçek-
leştirirken, fitness ve aerobik salon-
larında eğitmenler eşliğinde modern 
aletlerle spor yapma imkanına sahip 
oluyor. Öğrencilerin yanı sıra vatan-
daşların da vakit geçirebildiği Millet 
Kıraathanesi’nde 7’den 77’ye tüm 
mahalle sakinleri güzel vakit geçire-
biliyor.       

KOKU BAHÇESİ SEYİR TEPESİNDE 
ZİYARETÇİLERİNİ BEKLİYOR

Selçuklu Belediyesi’nin tema 
parklarından biri olan Seyir Tepesi’ne 
kazandırılan Koku Bahçesi 128 tür 
bitki çeşidi ile ziyaretçilere görsel bir 
şölen sunuyor. Gerçekleştirdiği yatı-
rımlarla ilçeye değer katan Selçuklu 
Belediyesi şehrin gözde mekanların-
dan biri olan Seyir Tepesi’ne kısa süre 
önce iki önemli lokasyon daha ekledi. 
Selçuklu Seyir Kafe’nin yanı sıra böl-
geye kazandırılan Koku Bahçesi de 
bunlardan biri. 7 bin 500 metrekare 
alana sahip olan Koku Bahçesi’nde 
128 tür kokulu bitki çeşidi, 16 adet 
banklı tag, 8 adet gül tagı ve 1.650 
metrekare yürüyüş yolu bulunuyor. 
Konya’nın en güzel izlenebildiği Sel-
çuklu Seyir Tepesi’ne kazandırılan 
Koku Bahçesi vatandaşlardan yoğun 
ilgi görüyor. Koku Bahçesi’ne uğra-
yanlar hoş kokulu çiçekler arasında 
huzurlu bir ortamın keyfini çıkarıyor.   

SELÇUKLU BELEDİYESİ TARIMSAL 
ÜRETİME KATKI SAĞLAMAYA 

DEVAM EDİYOR
Selçuklu Belediyesi’nin dış ma-

hallelerde kırsal kalkınma ve bölgesel 
üretimi güçlendirmek için çiftçilere 
destek amacıyla sunduğu çalışma-
lardan olan “Patates Ekim ve Söküm 
Aracı Desteği” çiftçilerin yüzünü 
güldürdü. Selçuklu Belediyesi Kırsal 
Hizmetler Müdürlüğü tarafından Ba-

şarakavak Mahallesi merkez olmak 
üzere koordine edilen; Ulumuhsine, 
Küçükmuhsine, Akpınar, Selahattin, 
Tepekent ve Yükselen mahallelerinde 
de kiralama imkanı ile toplamda 100 
dekar alanda üretilen patateslerin ha-
sadı yapıldı. İş yükünün azalması ve 
üretimin artmasını hedefleyen destek 
projesi çiftçilere büyük kolaylık sağ-
lıyor.Selçuklu Belediyesi tarafından 
alınan ve Başarakavak Mahallesi be-
lediye ek binasında kiralama faaliyet-
leri yürütülen patates ekim ve söküm 
makineleri 60 beygir gücünde trak-
törlerin de rahatlıkla uygulayabileceği 
saatte 3 dekar alanda ekim ve söküm 
yapabiliyor. Böylelikle makineler tüm 
çiftçiler tarafından rahatlıkla kullanı-
labilme imkanına sahip.    

SELÇUKLU BELEDİYESİ’NDEN TÜRK 
SPORUNA DEV BİR KATMA

 DEĞER DAHA!
Selçuklu Belediyesi tarafından 

projelendirilen ve gençlerin yetenek-
lerini keşfetmelerine imkan sağlaya-
cak olan Sporcu Seçme ve Yetiştirme 
Merkezi’nin temeli Gençlik ve Spor 
Bakanı Dr. Osman Aşkın Bak’ın ka-
tılımıyla atıldı. Selçuklu Belediyesi 
ülkemizin spor altyapısına katkı suna-
cak Konya’nın ilk, Türkiye’nin de en 
kapsamlı spor tesislerinden biri ola-
cak Sporcu Seçme ve Yetiştirme Mer-
kezi’ni Konya’ya kazandırıyor. Sancak 
Mahallesi’nde yapımına başlanan 
tesisin temel atma töreni Gençlik ve 
Spor Bakanı Osman Aşkın Bak’ın da 
iştirak ettiği program ile gerçekleşti-
rildi. 
YENİ NESİL ŞEHİR KÜTÜPHANESİ YENİ 

DÖNEMDE ÖĞRENCİLERİN 
GÖZDESİ OLDU

Konya’nın en güzel kütüpha-
nelerinden birini şehre kazandıran 
Selçuklu Belediyesi, kütüphaneciliğe 
farklı bir bakış açısı getirdi. 9 aydır 
faaliyetlerine devam eden Yeni Nesil 
Şehir Kütüphanesi yeni eğitim dö-
neminde tüm donatıları ile binlerce 
öğrenciye ev sahipliği yapacak. Tür-
kiye’nin en fazla kütüphanesine sahip 
ilçe unvanını elinde bulundurulan 
Selçuklu Belediyesi bu alandaki başa-
rısını farklı tasarım ve birçok kullanım 
alanına sahip yeni bir kütüphaneyi 
daha şehre kazandırarak taçlandırdı. 
Bosna Hersek Mahallesi’ne kazan-
dırılan Yeni Nesil Şehir Kütüphanesi 
göz dolduruyor. 3 kattan oluşan kü-
tüphane sosyal donatıları ile de kitap-
severlerin her türlü ihtiyacına cevap 

veriyor.
İKRA’R HAFIZLIK KIZ KUR’AN 
KURSU DUALARLA AÇILDI

Selçuklu İlçe Müftülüğü tarafın-
dan Selçuklu Belediyesi ve Selçuklu 
İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü’nün kat-
kıları ile hizmete kazandırılan “İkra’r 
Hafızlık Kız Kur’an Kursu” nun açılışı 
dualarla gerçekleştirildi. Konya Sel-
çuklu’da kurumlar ve hayırsever iş-
birliği ile eğitim alanında güzel işlere 
imza atılmaya devam ediyor. Bu kap-
samda Buhara Mahallesi’nde Selçuk-
lu İlçe Müftülüğü, Selçuklu Belediyesi, 
Selçuklu İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü 
ve hayırsever işbirliği ile yapımı kısa 
süre içerisinde tamamlanan İkra’r 
Hafızlık Kız Kur’an Kursu düzenlenen 
törenle açıldı. 300 öğrenci kapasiteli 
tesis 24 derslikten oluşuyor. 60 ya-
taklı yatakhaneyi de bünyesinde ba-
rındıran tesis öğrencilerin kendilerini 
geleceğe hazırlamalarına imkan sağ-
layacak her türlü donanıma da sahip.   

BAŞKAN PEKYATIRMACI 
ÖĞRENCİLERİ YİNE UNUTMADI
Geçtiğimiz yıl Selçuklu Belediye-

si tarafından öğrenciler için sağlanan 
eğitim desteği bu yıl da kapsamı ge-
nişletilerek devam edecek. Selçuklu 
Belediye Başkanı Ahmet Pekyatırma-
cı öğrencilere müjdeyi sosyal medya 
hesabından duyurdu. Öğrencilere 
her platformda desteğini devam et-
tiren Selçuklu Belediyesi geçtiğimiz 
yıl öğrencilere sağladığı eğitim yardı-
mını bu yıl da sağlayacak. Öğrencileri 
memnun edecek müjdeyi Selçuklu 
Belediye Başkanı Ahmet Pekyatırma-
cı sosyal medya hesabından duyurdu. 
Geçen yıl başlatılan  eğitim desteği-
ne bu yıl da devam ettikleri bilgisini 
veren Selçuklu Belediye Başkanı Ah-
met Pekyatırmacı: “Siz değerli genç-
lerimizden; Selçuklu’da ikamet eden 
Selçuk Üniversitesi ve  Konya Teknik 
Üniversitesinde eğitim gören lisans 
ve önlisans öğrencilerimize 4000  
lira, üniversiteyi ilk defa kazanan ve 
Selçuklu’da ikamet eden lisans ve 
önlisans öğrencilerimize 2500 lira, 
Selçuklu’da ikamet eden lise öğrenci-
lerimize ise üniversiteye giriş sınavına 
hazırlıkta katkı için 1500 lira olarak 
eğitim desteği vereceğiz. Tüm öğ-
rencilerimize hayırlı olsun. Detayları 
önümüzdeki günlerde sizlerle pay-
laşacağım.  Her zaman yanınızdayız, 
yanınızda olmaya devam edeceğiz.  
Ne diyoruz? Genç olmak Selçuklu'da 
güzel. Sizleri seviyoruz.” şeklinde ko-

nuşmuştu. 
ARILI KOVAN DESTEĞİ PROJESİ’NDE 

İLK HASAT YAPILDI
Selçuklu Belediyesi’nin destekleri 

ile pilot bölge Eğribayat Mahallesi’n-
de gerçekleştirilen arıcılık faaliyetleri 
kapsamında ilk bal hasadı gerçek-
leştirildi. Selçuklu Belediye Başkanı 
Ahmet Pekyatırmacı, “Arıcılıkla ilgili 
faaliyetleri sadece Eğribayat Mahal-
lemizde değil bütün diğer mahalle-
lerimize de yaygınlaştırarak devam 
ettirmeyi planlıyoruz” dedi. Selçuklu 
Belediyesi tarafından kırsal mahalle-
lerde arıcılığın geliştirilmesi amacıyla 
pilot bölge olarak seçilen Eğribayat 
Mahallesi’nde başlatılan “ Arılı Kovan 
Desteği” projesi kapsamında ilk bal 
hasadı gerçekleştirildi. Selçuklu Be-
lediyesi tarafından 120 kovan deste-
ği sağlanan proje ile hasat sürecinde 
ortalama 1 ton bal hasadı yapılması 
bekleniyor.

SELÇUKLU’DA 3 AÇILIŞ BİRDEN
Selçuklu Belediyesi ilçenin farklı 

mahallerine vatandaşların talep ve ih-
tiyaçları doğrultusunda parklar, sağlık 
yatırımları ve daha birçok yeni yatı-
rımları kazandırmaya devam ediyor. 
Revize işlemi tamamlanarak hizmete 
sunulan ve içerisinde 112 Acil Sağ-
lık Hizmetleri İstasyonu ile Selçuklu 
Nefes Kafe’nin de bulunduğu Cem 
Sultan Parkı için toplu açılış töreni 
gerçekleştirildi.  

BAŞKAN PEKYATIRMACI HATAY’DA 
“KONYA KONTEYNER KENTTTE” 

İNCELEMELERDE BULUNDU
Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet 

Pekyatırmacı, Hatay’da sürdürülen 
Konya Konteyner Kentte incelemeler-
de bulunurken “Afet Koordinasyon ve 
Değerlendirme” toplantısına katıldı. 
Selçuklu Belediyesi, Kahramanma-
raş merkezli 11 ili etkileyen yüzyılın 
depreminin ardından Hatay ve çev-
resindeki yerleşim yerlerinde hayatın 
normale dönmesi ve depremden et-
kilenen vatandaşların yaralarının sa-
rılması için çalışmalarda bulunmuştu. 
Depremin ilk günlerinden itibaren 
arama kurtarma çalışmalarına iş ma-
kinesi ve personeli ile destek veren 
Selçuklu Belediyesi, bölgeye yapıla-
cak yardım kampanyalarına öncülük 
etmişti. Belediye, çevre temizliği, 
moloz kaldırılması ve alt yapı çalışma-
larıyla da Hatay’ın yanında olurken 
depremzedelerin barınma ihtiyacının 
karşılanması için başlatılan 1000 kon-
teynerlik Konya Mahallesi kurulum 
çalışmalarına da destek vermişti. 

SELÇUKLU’DAN HATAY’A 52 TIR 
YARDIM MALZEMESİ GÖNDERİLDİ

Konya’da Selçuklu Belediyesi’nin 
koordinesinde merkez üssü Kahra-
manmaraş'ın Pazarcık ve Elbistan 
ilçeleri olan ve toplamda 10 ili etkile-
yen 7,7 ve 7,6 deprem sonrası toplam 
52 tır dolusu yardım malzemesi Ha-
tay’daki depremzedelere ulaştırılmak 
üzere bölgeye gönderilmişti. Selçuklu 
Belediye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, 
ayni yardımların yeterli miktara ulaş-
tığını belirterek vatandaşlara AFAD 
banka hesaplarına nakdi yardım yap-
maları noktasında çağrıda bulunmuş-
tu.  n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Yıl boyunca Konya’ya değerli yatırımlar yapan ve hizmetler veren Selçuklu Belediyesi, 2023 yılında gerçekleştirdi-
ği sağlık hizmetleri ile adeta altın yılını yaşadı. Selçuklu Belediyesi, 2024 yılında da yatırım üstüne yatırım katacak

2023, Selçuklu için sağlık yılı oldu!
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İlçeye yönelik yaptığı yatırım-
larla eğitim, sosyal alan, sağlık ve 
çevre konularında yoğunlaşarak 
vatandaşların taleplerine yönelik 
çalışmalarla ismi anılan Karatay Be-
lediyesi, yaptığı çalışmalarda bütçe-
ye göre hareket ederek Türkiye'nin 
borçsuz belediyelerinden biri haline 
geldi. Vatandaşlara yaptığı sosyal 
çalışmalarıyla ön plana çıkan Kara-
tay’ın 2024 yılındaki bütçesi ise Be-
lediye Meclisi tarafından oy birliğiy-
le kabul edildi ve 5 milyar TL olarak 
belirlendi.

BUGÜNE KADAR 22 BİN 244 YENİ 
KONUT ÜRETİLDİ 

Karatay Belediyesi, daha ya-
şanabilir bir Karatay için, sağlıklı 
ve güvenli konutlarla kentsel çev-
re standartlarında yaşam alanları 
sağlamak adına kentsel dönüşüm 
çalışmalarına ara vermeden devam 
ediyor. Özellikle son yıllarda büyük 
ivme kazanan söz konusu çalışmalar 
her kesimin büyük takdirini toplar-
ken, ilçenin neredeyse tamamında 
titizlikle yürütülen çalışmalarla Ka-
ratay, büyük bir dönüşüm yaşıyor. 
2023 yılında da devam eden toplu 
konut hamleleri kapsamında Kara-
tay’da 400 milyon liralık rekor ka-
mulaştırma çalışması yapılarak Ka-
ratay Belediyesi tarafından bugüne 
kadar 22 bin 244 yeni konut üretildi. 

YENİ HAMLE DUYURULDU
44’ncü toplu konut hamlesi olan 

“Karatay Sedir Park Konut Yapı Ko-
operatifi” projesini kamuoyuna du-
yurdu. Karatay Sedir Park Konut Yapı 
Kooperatifi; Hacıhasan ve Hacısadık 
Mahallesi Göreme Sokak, Laleli So-
kak, Zaman Sokak, Şemsettin Sami 
Sokak ve Hıyaban Sokak arasında 
kalan alanda projelendirildi. Ali Ulvi 
Kurucu Caddesi, Sedirler Caddesi, 
Fetih Caddesi ve Keçeciler Caddesi 
arasında bölgenin en önemli mer-
kezlerinden birinde yer alan proje, 
toplamda 40 bin 959 metrekarelik 
alanıyla bölgedeki kentsel dönüşüm 
çalışmalarına büyük bir ivme ve hız 
kazandıracak önemli toplu konut 
hamlelerinden birisi olacak.

KARATAY KENDİ BETONUNU 
ÜRETMEYE BAŞLADI!

Karatay Belediyesi beton ve be-
ton elemanları üretimine geçiyor. 
300 bin metrekare üretim kapasi-
te alanına sahip Beton Elemanları 
Üretim Tesisleri, Karatay Belediyesi 
tarafından açılışı gerçekleştirilerek 
şehre kazandırıldı. Asfalt plentinden 
sonra beton elemanları üretimine 
geçen Karatay, Beton Elemanla-
rı Üretim Tesisiyle günlük bin 200 
metrekare kilit parke taşı üretilerek 
çevre düzenleme maliyetlerinden 
en az yüzde 20 tasarruf sağlanması 
bekleniyor. 

TABİATTA ÖĞRENECEKLER
Karatay Belediyesi tarafından il-

çedeki çocuklar ve gençlerin eğitim-
deki gelişimi için eğitim seminerleri, 
sosyal faaliyetler ve faaliyet alanları 
farklı projelerle hayata geçiriliyor. 
Bunlardan biri olarak çocukların ki-
şisel gelişimlerine katkı sağlanması-
na yönelik olarak başlatılan Karatay 
Tabiat Mektebi’nin yapımı tamam-
landı. Karatay Şehir Parkı içerisinde 
oluşturulan Karatay Tabiat Mektebi 
sayesinde ilçede ilkokul ikinci sınıfta 
eğitim gören 8 bin öğrenci; kurulan 
atölyelerde tarım, hayvancılık, sıfır 
atık, çevre ve daha birçok konuda 
uygulamalı eğitimler ile etkinliklere 
katılacaklar. Karatay İl Milli Eğitim 
Müdürlüğü işbirliğiyle yürütülecek 
eğitimler kapsamında Karatay Tabi-
at Mektebi’nde; ahşaptan oluşturu-

lan 3 adet atölyede kil seramik yapı-
mı, temel yaşam becerileri, kompost 
yapımı, atık malzemelerden organik 
gübre yapımı ve daha birçok etkin-
lik gerçekleştirilecek. Proje kapsa-
mında ayrıca; içerisinde midilli atla-
rı, tavşan, kedi, güvercin, tavuk ve 
horoz gibi canlıların olacağı Hayvan 
Evleri ile 25 adet çadırın kurulacağı 
75 kişilik Çadır Kamp Alanı, doğal 
hayatın izlenebileceği 3 katlı Göz-
lem Kulesi ve çocukların içerisinde 
birçok eğlenceli etkinliği yapabilece-
ği 100 metrekarelik Labirent Oryan-
tiring Parkuru da yer alacak.

YIL, EĞİTİME DESTEKLE GEÇTİ 
Eğitimde maddi desteklerin de 

sürdüğü Karatay’da belediye tara-
fından öğrencilerin eğitim ve sosyal 
yaşamlarına katkı sağlayacak yatı-
rımlara da yer verildi. Belediye tara-
fından 1 yılda yapımı tamamlanan 
ve toplamda 113 milyon liraya mal 
olan Karatay Ali Ulvi Kurucu Gençlik 
Merkezi’nin açılışı, bu yıl gerçekleş-
tirildi. 

YEŞİLLİK YILI OLDU 
Karatay Belediyesi, ilçe gene-

linde vatandaşların huzur ve gü-
ven içinde dinlenebileceği, ailelerin 
çocuklarıyla birlikte kaliteli zaman 
geçirebileceği yeşil alanları artırma-

ya devam ediyor. Bu kapsamda Ka-
ratay Belediyesi, 2023 yılı içerisinde 
projelendirdiği 36 parkın yapımını 
tamamlayarak vatandaşın hizmeti-
ne sundu. Söz konusu çalışmalarla 
ilçe genelindeki park sayısı da 234’e 
yükselmiş oldu. Karatay, ilçeye yeni 
park kazandırmanın yanı sıra ağaç-
landırma projeleriyle 2023 yılı içeri-
sinde 36 yeni parkın daha yapımını 
tamamlayarak vatandaşların hizme-
tine sundu. 2024 yılında da 12 yeni 
parkın yapımı için kolları sıvayan 
Karatay Belediyesi Park ve Bahçeler 
Müdürlüğü ekipleri, 305 personel 
ile 40 araçla yıl boyunca bir yandan 
projelendirilen yeni parkların yapı-
mını tamamlarken, bir yandan da 
ilçede ağaçlandırma, yeşillendirme, 
çevre düzenlemeleriyle de mevcut 
parkların ve yeşil alanları revize edip 
vatandaşın hizmetine sundu.

BELEDİYECİLİKTE
 ‘SOSYAL’ ANLAYIŞ!

Sosyal belediyecilik düsturuyla 
diğer elediyelere de örnek olacak 
çalışmalara imza atan Karatay Be-
lediyesi, bu yıl da sosyal anlamdaki 
çalışmalarını sürdürdü. Tüm ihtiyaç 
sahibi tüm vatandaşlara yardım eli-
ni uzatan Karatay, 2023 yılı boyunca 
da binlerce ihtiyaç sahibi vatandaşın 

yanında oldu. 2023 yılında hayata 
geçirdiği sosyal destek faaliyetlerine 
50 milyon liralık katkı sağlayan Ka-
ratay, 2019’dan bugüne kadar ge-
çen yaklaşık 5 yıllık süre içerisinde 
ise söz konusu projelere 82 milyon 
TL ayrıldı. Karatay Belediyesi Sosyal 
Destek Hizmetleri Müdürlüğü tara-
fından yürütülen söz konusu çalış-
malar çerçevesinde ilçe genelindeki 
birçok kesime yönelik projeler üre-
tilerek vatandaşın sosyal yaşamına 
katkı sunuluyor. 

AŞEVİ SICAK YEMEK DESTEĞİ 
SAĞLIYOR

Karatay Belediyesi, evlerinden 
çıkamayan ve yemek yapma imkâ-
nı olmayan vatandaşları da unut-
muyor. 2023’te 316 kişiye hijyenik 
ortamda hazırlanan sıcak yemekler, 
iki öğün olarak ihtiyaç sahibi aile-
lerin evlerine kadar ulaştırıldı. Bu 
projeye 2023’te 4 milyon 106 bin 
TL harcandı. Aynı zamanda Kara-
tay Belediyesi tarafından yapımı 
tamamlanan ve Türk Kızılay’ın hiz-
metine sunulan Karatay Aşevi bina-
sı da bu yıl içerisinde açılarak ihtiyaç 
sahiplerinin sıcak yemeğe ulaşımını 
sağladı. Aşevi, günlük 2 bin 500, 
acil durumlarda ise 10 bin insana 
sıcak yemek ulaştırabilme kapasite-
sine sahip.  
ASKER AİLELERİNE MAAŞ DESTEĞİ, 

2023’TE DE DEVAM ETTİ
Karatay Belediyesi, bugüne 

kadar olduğu gibi 2023 yılında da 
vatani görevlerini yapmak üzere 
askere giden Mehmetçikler ve ai-
lelerini unutmadı. Bu kapsamda 
askere giden evliyse eşlerine, bekar 
ise annelerine 6 ay boyunca her ay 
1500 TL maaş verildi. Asker maaşı 
desteği kapsamında 2023’te ailele-
re toplamda 2 milyon 240 bin TL 
destekte bulunan Karatay Belediye-
si, bu sayede hem askerin hem de 
asker ailesinin rahatlamasına katkı 
sunmuş oldu.

SAĞLIK İÇİN ÇALIŞTI 
Yaptığı sağlık yatırımlarıyla da 

ilçedeki mahallelerin acil sağlık hiz-
metlerini üstlenen Karatay, 2023 
yılında da bu hizmetleri devam 
ettirdi. Karakulak Mahallesi’ne ka-
zandırılan Yusuf Yiğit Aile Sağlığı 
Merkezi bu yıl hizmet vermeye 
başlarken, Nakipoğlu Mahallesinde 
de Nakipoğlu Sağlık Merkezi ta-
mamlandı. 2023, sağlıkta Karatay 
ilçesi için birçok yeniliğin yapıldığı 
yıl oldu. 

SOSYAL TESİSLERDE BİRÇOK 
FAALİYETE OLANAK TANINDI 
Karatay Belediyesi tarafından 

merkeze uzak Ovakavağı Mahal-
lesi’ne kazandırılan ve içerisinde 
muhtar ofisinin de bulunduğu çok 
amaçlı sosyal tesis, hizmete açıldı. 
İlçenin ihtiyaçları ve mahallelerin 
talepleri doğrultusunda bugüne ka-
dar ilçeye birçok proje kazandıran 
Karatay Belediyesi, vatandaşların 
yaşam kalitesini yükseltecek bir 
yatırımı daha hizmete açtı. Bu çer-
çevede merkeze uzak Ovakavağı 
Mahallesi’nde yapımı tamamlanan 
ve içerisinde muhtarlık ofisinin de 
bulunduğu çok amaçlı sosyal tesis, 
düzenlenen törenle açıldı. 150 met-
rekare inşaat alanına sahip Ovaka-
vağı Sosyal Tesisi, çok amaçlı olarak 
tasarlandı ve çevre düzenlemesiyle 
birlikte 2 milyon 880 bin liraya mal 
edildi. Yine bu yıl içerisinde yapımı 
tamamlanan diğer tesis ise Yav-
şankuyu Mahallesi’nde açılan Yav-
şankuyu Sosyal Tesisi oldu. Tesisin 
açılışı bu yıl gerçekleştirildi. 
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Yaptığı çalışmalarla ‘sosyal belediyecilik’ statüsünde diğer belediyelere örnek olan ve mahallenin ihtiyaçları 
doğrultusunda doğru yatırımlarla yoluna devam eden Karatay Belediyesi, 2023 yılında da bu anlayışı sürdürdü 

Borçsuz, sosyal belediyecilik!



Yaptığı çalışmalarla geçen 
yıl örnek olan Meram, 2023 yı-
lında Türkiye genelinde ilk olan 
çalışmalarla ismini Türkiye’ye 
duyurdu. Eğitim, sağlık, sosyal 
faaliyet alanları ve toplu konut 
hamleleri kapsamında yıl bo-
yunca birçok yeniliğe ve ilke 
imza attı. Down sendromlu bi-
reylere özel Türkiye’nin ilk ve 
tek destek merkezini oluştura-
rak geçen yıl içerisinde eğitime 
açan Meram, Lavanta Bahçesi 
ve Kızlar Kayası gibi kültürel 
destinasyon noktalarını hizmete 
sundu. Yaptığı toplu konut pro-
jeleriyle ön plana çıkan Meram, 
Şükran Kentsel Dönüşüm Pro-
jesi ve Büyük Konut Hamlesi’n-
deki çalışmalarını sürdürmeye 
devam ediyor. 
KONYA YENİ PERİ BACALARINA 

KAVUŞTU 
Meram Dere Mahallesi’nde 

bulunan Kızlar Kayası, şehrin 
turizmine kazandırıldı. ‘Kon-
ya’nın peri bacaları’ olarak da 
bilinen Kızlar Kayası, Meram 
Belediyesi tarafından şehir tu-
rizmine kazandırıldı. Meram 
Belediyesi tarafından gerçekleş-
tirilen düzenleme çalışmalarıyla 
turizme kazandırılan Kızlar Ka-
yası, bu yıl Konya’nın kültür ve 
turizmine kazandırıldı. 

MERAM, LAVANTA KOKUYOR
Meram Dere’de yapılan dü-

zenlemelerle oluşturulan lavan-
ta bahçesi düzenlenen törenle 
açıldı. Meram Lavanta Bahçe-
si’nin doğal güzellikleri, eşsiz 
manzarası ve muhteşem atmos-
feriyle ziyaretçilerini adeta bü-
yüledi.  

DOSD, TÜRKİYE’DE
 İLK VE TEK OLDU!

Meram Belediyesi, Necmet-
tin Erbakan Üniversitesi ve Kon-
ya İl Milli Eğitim Müdürlüğü iş 
birliği ile hayata geçirilen Down 
Sendromlu Bireyler Yaşam Des-
tek Merkezi DOSD Meram, Aile 
ve Sosyal Hizmetler Bakanı Ma-
hinur Özdemir Göktaş’ın katılı-
mı ile açıldı. 8 bin 835 metreka-
re arsa alanı içerisinde, eğitim 
birimleri, sosyal tesis, idari bi-
rimler, rehabilitasyon uygulama 
alanı dahil bin 340 metrekare 
kapalı alana ve 5 bin metrekare 
yeşil alana sahip DOSD Meram 
özel çocukların hayatlarında 
yeni bir sayfa açtı. 

ŞÜKRAN PROJESİ TÜRKİYE’YE 
ÖRNEK OLDU 

2 milyar lirayı aşan maliye-
tiyle Meram tarihinin en büyük 
projesi olarak hayata geçirilme-
ye devan eden Şükran Kentsel 
Dönüşüm Projesinde son 4 yılda 
büyük adımlarla yol kat edildi. 
Proje, Meram’daki inşaat yo-

ğunluğunun azaltılması bakı-
mından Türkiye’ye örnek oldu. 
Proje çerçevesinde bölgede cid-
di anlamda arkeolojik kazı ça-
lışmaları yapıldı. Bu hazineleri 
korumak adına titiz bir çalışma 
yıkımı gerçekleştirildi. Dönü-
şüm çalışmaları kapsamında 
mahalle sakinleri ile yapılan 
606 daireye karşılık gelen kat 
karşılığı anlaşma yöntemi ger-
çekleştirildi.

BÜYÜK KONUT HAMLESİ!
Meram Belediyesi, Ayma-

nas, Aksinne, Uluırmak ve Tur-
gutreis Evleri’nden sonra bir 
yeni konut hamlesine daha imza 
attı. Aymanas Evleri ile başlayıp 

Aksinne, Uluırmak, Turgutre-
is, Fahrünnisa, Piri Reis, Oruç 
Reis, Gödene Evleri ve Bizim 
Meram Köyü Dağ Evleri Konut 
Yapı Kooperatifi ile devam eden 
Meram ‘Büyük Konut Hamlesi’ 
toplam 7 bin 270 konuta ulaştı. 
Belediye öncülüğünde hayata 
geçirilen Fahrünnisa Evleri’nin 
müjdesi, düzenlenen toplantıda 
tanıtıldı. 

TAPULAR DAĞITILIYOR
Meram Belediyesi, imar uy-

gulamalarını tamamladığı Çay-
başı ve Pirebi Mahalleleri’nde 
tapu dağıtımlarına başladı. İki 
mahallede 176 bin 330 met-
rekarelik alanda daha çalış-

maların tamamlanarak hak 
sahiplerine yeni tapularının da-
ğıtılmaya başlandı. 2019 - 2023 
yılları arasında gerçekleştirilen 
çalışmalar hakkında da açıkla-
malarda bulunan Başkan Mus-
tafa Kavuş, idari mahalle sınırı 
olarak toplam 14 mahallede ve 
mahalle birleşmesi öncesi eski 
mahaller baz alındığında ise 42 
mahallede büyük çaplı 18. Mad-
de ve İmar Uygulamaları ta-
mamlanarak tapu teslimlerinin 
yapıldığını ifade etti. Bu çerçe-
vede, imar ve mülkiyet sorunla-
rı geride kalmış, mutlu, huzur-
lu, güvenli ve geleceğe güvenle 
bakan bir Meram için, toplam 
uygulama yapılan sayının 123 
olduğu bilgisini veren Başkan 
Kavuş, açıklamasında ayrıca şu 
bilgilere yer verdi; “Bu süre zar-
fında yaptığımız toplam uygula-
ma yüz ölçümü 27.395.991 m² 
(2739 hektar)’dir. Uygulamaya 
giren kadastro parseli 13 bin 
698, uygulama sonucunda olu-
şan imar parseli sayısı 7.087, 
tapusunu alan kişi sayısı da 
21.879.”

DEV MERAM’A
 DEV PROJE: MEGA 

Meram Belediyesi, her yıl 
75 bin öğrencinin hayatına do-
kunan yeni nesil eğitim projesi 
Meram Gelişim Akademisi (ME-
GA)’ni hayata geçirdi. Yeni nesli 
eğitim yöntemleriyle tanıştıran 
Akademi, ahlaki karakter eğiti-
mini merkeze alarak bilim, sa-
nat, yaşam, doğa, sağlık ve spor 
eğitimleriyle yeni bir çığır açtı. 
Her yaş grubu için ayrı projeler 
üreterek hayata geçiren Akade-
mi kapsamında birinci ve ikinci 
sınıflar için Bizim Çocuk Der-
gisi ve ahlaki değerler eğitimi; 
üçüncü sınıflar için Doğa Oku-
lu; dördüncü sınıflar için, tra-
fik eğitimi; beş, altı ve yedinci 
sınıflar için Bilim Kurdu Dergisi 
ve akademik başarıyı arttırma 
sınavları; sekizinci sınıflar için 
Kariyer Rehberi ile akıl zeka 
oyunları tasarlanıyor. 

SAĞLIK YATIRIMLARI DA 
DEVAM ETTİ 

Meram’da, son yıllarda sağ-
lık alanında da dev adımlar 
atıldı. Aksinne Beyhekim Ağız 
ve Diş Sağlığı Hastanesi’nin te-
meli atılırken yeni aile sağlığı 
merkezleri ve 112 acil müda-
hale merkezleriyle ilçe halkının 
daha hızlı hizmet almasının önü 
açıldı. 2023 yılında sağlık yatı-
rımları sürerken bu kapsamda 
Kozağaç’a yeni aile sağlığı mer-
kezi kazandırılırken Dedemli ve 
Alakova mahallelerine de aile 
sağlığı merkezi yapılıyor. 
n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ 
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Gerçekleştirdiği projelerle her alanda ilçenin gelişime katkı sağlayan Meram Belediyesi, 2023 yılında yaptığı 
ilklerde adından söz ettirdi. Down sendromlu bireylere yönelik yapılan DOSD ve MEGA Türkiye’ye örnek oldu 

Meram her alanda çalıştı! 



Edinilen bilgiye göre, Konya 
Emniyet Müdürlüğü Kaçakçılık 
ve Organize Suçlarla Mücadele 
(KOM) Şube Müdürlüğü ekiple-
ri, kaçakçıların tespitine yönelik 
Konya merkez ve dış ilçelerde 
yapılan çalışmalar kapsamında 
toplamda 43 iş yeri, 5 ev ve 2 
araçta arama yapıldı. Yapılan 
aramalarda içki üretiminde kul-

lanılan 2 bin 745 litre etil alkol, 
121 litre kaçak/sahte içki; 780 
paket gümrük kaçağı sigara, 
101 bin 800 adet bandrolsüz 
boş makaron, 335 paket doldu-
rulmuş sigara, 90 adet gümrük 
kaçağı elektronik sigara, 3 adet 
sigara sarma makinesi; 24 adet 
gümrük kaçağı cep telefonu ve 
124 adet aksesuar ele geçirildi.

ADLİ İŞLEM BAŞLATILDI
Öte yandan, KOM ekiplerin 

silah kaçakçılarına düzenlediği 
operasyonda ise, 9 adet ruhsat-
sız tabanca ve 22 adet ruhsatsız 
tüfek ele geçirildi.

 Ayrıca halkın sağlığını teh-
likeye atan sahte/kaçak kozme-
tik ürün üretici ve satıcıları-
na yapılan operasyonda 3 bin 

287 adet kaçak/sahte kozmetik 
ürün, 1 adet kozmetik ürün 
dolum makinesi ve 66 adet 
gümrük kaçağı parfüm ele ge-
çirildi. 5607 sayılı 'Kaçakçılıkla 
Mücadele Kanununa' muhale-
fet suçundan gözaltına alınan 
18 şüpheli hakkında adli işlem 
başlatıldı.
n İHA
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Seydişehir’de iki otomobilin 
çarpışması sonucu 4 kişi yara-
landı. Kaza, Seydişehir Beyşe-
hir Karayolu Kavak Mahallesi 
kavşağında meydana geldi. 
Edinilen bilgiye göre, S.A. ida-
resindeki 37 ABL 177 plakalı 
otomobil ile M.K. yönetiminde-
ki 42 DLC 66 plakalı otomobil 
kavşakta çarpıştı. Kazada 37 
ABL 177 plakalı otomobilin sü-

rücü S.A. ile 42 DLC 66 plakalı 
otomobilde bulunan yolcular 
A.K., D.T.K. ve A.K. yaralandı. 
Kaza ihbarı üzerine olay yerine 
sağlık, polis ve jandarma ekip-
leri sevk edildi. Yaralılar olay 
yerine gelen ambulanslarla 
Seydişehir Devlet Hastanesine 
kaldırılarak tedavi altına alındı. 
Kaza ile ilgili soruşturma başla-
tıldı.  n İHA

Konya'da polis ekiplerinin de-
netimlerinde bıçak, kesici ve deli-
ci aletler ele geçirilirken, şahıslara 
135 bin 975 lira ceza uygulandı. 
Edinilen bilgiye göre, Konya Emni-
yet Müdürlüğü ekipleri halkın yo-
ğun olarak bulunduğu bölgelerde 
huzur ve güvenliği sağlamak için 
çalışmalarını sürdürüyor. Özellik-
le gençler arasında özenti haline 
dönüşerek taşınan ve toplum içe-
risinde korku, paniğe neden olan 
bıçak, kesici ve delici aletlerle ilgili 

ekipler, denetimler gerçekleştiri-
yor. Selçuklu İlçe Emniyet Müdür-
lüğü ekipleri, bu çerçevede park ve 
meydanlarda, okul çevrelerinde, 
pazar yerlerinde suçların önlenme-
sine yönelik çalışmalar yaptı. Son 1 
ay içerisinde yapılan denetimlerde, 
şahısların üzerinde ve araçlarda 
yapılan aramalarda 105 adet delici 
ve kesici alet (bıçak, muşta vb.) ele 
geçirildi. Şahıslara toplamda 135 
bin 975 lira idari işlem uygulandı.  
n İHA

Seydişehir’de iki 
otomobil çarpıştı

Polisten kesici ve delici 
aletlere sıkı denetim
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Kulu’da başıboş eşeklere TIR çarptı

Takla atan otomobilden sağ kurtuldu 

Kulu’da kara yoluna çıkan 
başıboş eşeklere tır çarptı. Olay, 
saat 15.30 sıralarında Konya 
Ankara Kara yolu üzeri Meteoro-
loji Kavşağında meydana geldi. 

Edinilen bilgiye göre, Kulu'dan 
Konya istikametine seyir halinde 
olan A.B. idaresindeki 42 PP 683 
plakalı tır, Fatih Sultan Mehmet 
Mahallesi yol ayrımında aniden 

yola çıkan 2 eşeğe çarptı. Kaza-
da eşeklerden birisi telef olur-
ken, diğeri yaralandı. Telef olan 
ve yürüyemeyen eşek başka bir 
kazaya sebebiyet vermemesi 

için yolun kenarına çekildi. Polis 
ekipleri de olay yerinde incele-
me yaparken, eşeklerin sahibi-
nin bulunması için belediyeden 
yardım istendi. n İHA

Kulu’da otomobil sürücüsü-
nün direksiyon hakimiyetini kay-
betmesi sonucu meydana gelen 
trafik kazasında 1 kişi yaralandı. 
Kaza, akşam saat 18.00 sıraların-
da meydana geldi. Edinilen bilgiye 
göre, Kulu'ya bağlı Ağılbaş Mahal-
lesinden Kulu istikametinde seyir 
halinde olan B.O. (48) idaresindeki 
06 GD 8094 plakalı otomobil, sü-
rücünün direksiyon hakimiyetini 
kaybetmesi sonucu kontrolden 

çıktı. Yolun sol şeridine geçen oto-
mobil takla atarak telle örgülü olan 
bahçe duvarı kapısına çarparak du-
rabildi. Kazayı gören vatandaşların 
ihbarı üzerine olay yerine sağlık ve 
polis ekipleri sevk edildi. Yaralanan 
sürücü sağlık ekiplerinin müdaha-
lesinin ardından ambulansla Kulu 
Devlet Hastanesine kaldırılarak 
tedavi altına alındı. Kazayla ilgili 
soruşturma başlatıldı.
n İHA

Konya'da polisin yılbaşı öncesinde yaptığı çalışmalar neticesinde 2 bin 745 litre etil alkol, 121 litre kaçak/sahte içki; 780 
paket gümrük kaçağı sigara, 101 bin 800 adet bandrolsüz boş makaron ve çok sayıda kaçak/sahte ürün ele geçirildi

Huzur uygulaması!

Seydişehir’de tartıştığı eski eşi ile 
kızını öldüren cinayet zanlısı emni-
yetteki işlemlerinin ardından adliyeye 
sevk edildi. Olay, sabah saatlerinde 
Ulukapı Mahallesi 154263 Sokak’ta 
bulunan 3 katlı bir binanın 3. katındaki 
dairede meydana geldi. İddiaya göre, 
Bekir Doğan, 3 ay önce boşandığı 3 
çocuğunun annesi eski eşi Ayşe Gezer 

ile kızı Gözdenur Doğan’ın (19) bulun-
duğu eve geldi. Burada eşiyle tartışan 
Bekir Doğan, aracından aldığı tüfek-
le Ayşe Gezer ve Gözdenur Doğan’a 
ateş etti. Olayda Ayşe Gezer ve kızı 
Gözdenur Doğan olay yerinde haya-
tını kaybetti. Katil zanlısı Bekir Doğan 
ise olaydan sonra polise giderek tes-
lim oldu. Adrese gelen polis ekipleri 

inceleme yaparken, anne ve kızının 
cansız bedenleri otopsi yapılmak üzere 
Seydişehir Devlet Hastanesi morguna 
kaldırıldı.

GÖZALTINA ALINDI
Polis ekiplerine teslim olan cinayet 

şüphelisi Bekir Doğan gözaltına alındı. 
Emniyetteki işlemlerinin ardından Be-
kir Doğan, diş teknisyeni olarak görev 

yaptığı hastaneye elleri kelepçeli olarak 
getirilerek sağlık kontrolünden geçiril-
di. Cinayet zanlısı Bekir Doğan'ın 3 ay 
önce boşandığı eşi Ayşe Gezer ile kısa 
bir süre önce tekrar barıştığı öğrenildi. 
Cinayete kurban giden Ayşe Gezer ve 
kızı Gözdenur Doğan'ın cenazesinin ise 
öğleden sonra defnedileceği belirtildi.
n İHA

Ereğli’de çıkan yangında bir oto 
yıkamacının park alanında bulunan 2 
araç yanarak kullanılamaz hale geldi. 
Yangın, Hamidiye Mahallesi 90819 
Sokakta bulunan bir oto yıkamacının 
park alanında çıktı. Edinilen bilgiye 

göre, E.Ç.’ye ait oto yıkamacının park 
alanından alevler yükseldi. İhbar üze-
rine adrese polis ve itfaiye ekipleri 
sevk edildi. Polisler çevrede güvenlik 
önlemi alırken, itfaiye ekipleri yangı-
na müdahale ederek yaklaşık 1 saatlik 

çalışmayla kontrol altına alarak sön-
dürdü. Yangında oto yıkamacının park 
alanında bulunan bir otomobil ve mi-
nibüs yanarak kullanılamaz hale geldi. 
Yangın bitişikte bulunan A.K.’ye ait oto 
tamirhanesine de sıçrarken burada da 

kısmen zarara neden oldu. Yangınla 
ilgili kundaklama ihtimali üzerinde 
durulurken, itfaiye ekipleri yangının 
çıkış nedeninin belirlenebilmesi için 
çalışma başlattı. Yangınla ilgili tahkikat 
sürüyor.  n İHA

Seydişehir’de korkunç cinayet!

Ereğli’de otomobiller alev alev yandı



Filistin’e Destek Platformu, 
‘Şehitlere Dua ve Gazze’ye Des-
tek Yürüyüşü’ isimli program 
düzenledi. Kılıçarslan Meydanı’n-
dan Mevlâna Meydanı’na 3 atlı 
sürücüyle tekbirler ve sloganlar 
atılarak yürüyüş gerçekleştirildi. 
Yürüyüş programına, Filistin’e 
Destek Platformu adına ÖNDER 
İmam Hatipliler Derneği Kon-
ya Şube Başkanı Arif Bağcı, Sivil 
Toplum Kuruluşları (STK) Platfor-
mu Konya Şube Başkanı Adem 
Ceylan, Hak İşçi Sendikaları Kon-
federasyonu (HAK-İŞ) Genel Baş-
kanı Mahmut Arslan ve çok sa-
yıda vatandaş katıldı. Yürüyüşün 
sonunda Mevlâna Meydanı’nda 
toplanan Konyalılar, şehitler için 
dua etti.                    

TERÖRÜN SONU GELECEK  
Açılış konuşmasını yapan Arif 

Bağcı, zalim İsrail’in Filistin'de bir 
devlet terörü işlediğini vurgula-
yarak masum ve mazlum Filistin-
lilerin soykırıma uğradığını dile 
getirdi. Arif Bağcı, ülke, millet ve 
Konya olarak ilk günden itibaren 
bu soykırımın karşısında oldukla-
rının altını çizerek, “Filistinli kar-
deşlerimizin haklı mücadelesinde 
onların yanında olmaya devam 
edeceğiz. İslam ülkelerinin dağı-
nıklığını fırsat bilen emperyalist 
güçler bu sefer amaçlarına ulaşa-

mayacak. Bizler Müslümanların 
izzetini çiğnetmeyen mücahitle-
rin yanında olacağız. Ülkemizin 
uluslararası arenada mazlumların 
yanında yer alması emperyalist-
leri rahatsız etmiş ki geçen hafta 

terör maşalarıyla ülkemize haince 
saldırı düzenlediler. 12 vatan ev-
ladımızı şehit ettiler. Biliyoruz ki 
tüm terör örgütleri aynı güçlerin 
maşasıdır. Terörün sonu inşallah 
gelecek” diye konuştu. 

TÜRK ASKERİMİZİ ŞEHİT EDEN 
ELLERLE GAZZELİ KARDEŞLERİMİZİ 

ŞEHİT EDEN AYNI ELLER!
STK Platformu Konya Şube 

Başkanı Adem Ceylan ise, terör 
örgütlerinin yok olacağını belir-
terek 100 yıldır Siyonist çetelerin 
Türkiye topraklarını bela eden em-
peryalistlerin olduğunu vurguladı. 
Ceylan, masum ve mazlum halka 
musallat olan alçak Amerika’nın, 
izzetli direnişe boyun eğdirmeyi 
asla başaramadığını öne sürerek, 
“Bizim ilgimizi de Filistin’den ke-
semezler. Türkiye kamuoyunun 
ilgisini Filistin’den kesemeyenler 
hemen bir düğmeye basarak tam 
12 yiğit evladımızı şehit etti. İste-
diler ki ilgimizi ve alakamızı kendi 
kamuoyumuza yöneltelim, istedi-
ler ki biz ‘oraya ne oluyor?’ sorusu-
nu sormayalım. İsrail’in finansörü 
olan Amerika ve onun beslemesi 
olan PKK terör örgütü, bu sebep ile 
tetiğe bastı. Ama buradan haykırı-
yoruz; biz biliyoruz ki askerlerimi-
ze kurşun sıkan hain ellerle Gazze-
li kardeşlerimizi şehit edenler aynı 
eller. Sınırlarımızı koruyan kar-
deşlerimize sıkılmış bütün o hain 
elleri kıracağız. Amerika şunu iyi 
bilmeli ki, başta terör örgütü PKK, 
terör devleti İsrail’i ve bütün terör 
örgütlerini yok edeceğiz” şeklinde 
konuştu. n TUBA KAYA
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AK Parti Konya Milletvekili 
Latif Selvi, oğlunu evlendirmenin 
mutluluğunu yaşadı. Emel- Mus-
tafa Karabilgin çiftinin kızı Hatice 
Sena ile evlenen Hafize- Latif Selvi 
çiftinin oğlu Mustafa, Diltaş Düğün 
ve Kongre Merkezi’nde yapılan dü-
ğün ve nikah merasimiyle dünya 
evine girdi. Hatice Sena ve Mus-

tafa çifti yakınlarını ve sevenlerini 
en mutlu günlerine, ‘Bu özel gün-
de sizleri de aramızda görmekten 
mutluluk duyarız’ mesajıyla davet 
etti. Genç çifti, Karabilgin ve Sel-
vi ailelerini yakınları ve sevenleri 
yalnız bırakmazken; aileler de ge-
len misafirlerden gelen tebrikleri 
kabul etti.

ÇOK SAYIDA MİSAFİR KATILDI 
Çiftin nikah merasimine Vali 

Vahdettin Özkan, Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı Uğur İbrahim Altay, mer-
kez ilçe belediye başkanları, Konya 
milletvekilleri, AK Parti İl Başkanı 
Hasan Angı, MHP İl Başkanı Remzi 
Karaarslan, Selçuk Üniversitesi Rek-
törü Prof. Dr. Metin Aksoy, Konya 

Teknik Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. 
Osman Nuri Çelik, Konya protokolü, 
Karabilgin ve Selvi ailelerinin yakın-
ları ve sevenleri katıldı. Konya Yeni-
gün Gazetesi olarak Hatice Sena ve 
Mustafa çiftine ömür boyu mutluluk 
diliyor; Karabilgin ve Selvi ailelerine 
de ‘hayırlı olsun’ dileklerimizi iletiyo-
ruz. n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ 

Milletvekili Selvi, oğlunu evlendirdi 

‘Şehitlere Dua ve Gazze’ye Destek Yürüyüşü’ nde konuşan ÖNDER İmam Hatipliler Derneği Konya Şube Baş-
kanı Arif Bağcı, “12 vatan evladımızı şehit ettiler. Biliyoruz ki tüm terör örgütleri aynı güçlerin maşasıdır” dedi

‘Terör örgütleri aynı
güçlerin maşası!’

Ülkemiz eko-
nomisinde merkez 
bankası 2023 yılı 
ikinci yarısında ne-
redeyse her ay faizi 
yükselti. Faiz yük-
seldikçe yatırımlar 
yön değiştirdi an-
cak enflasyon da 
beklenen düşme 
yılsonuna kadar 
görülmedi, ancak 
yetkililerin ifadesine 
göre 2024 yılında düşme bekle-
niyor. Tarım üreticiyi, tüketiciyi 
ve birçok sektörü ilgilendirdiği 
için özellikle ülke ekonomisi ge-
lişmesinden de etkilenmekte ve 
önümüzdeki dönemde de etkile-
necektir.

Covid-19 salgınından son-
ra gıdanın önemi arttığından 
dünyada olduğu gibi ülke içe-
risinde zaman zaman fiyatlarda 
dalgalanmalar görülmüştür. 
Enflasyon yükselişi birçok ürün 
maliyetinde kullanılan girdi fi-
yatlarında artışa ve ürünün de 
fiyat artışına sebep olmuştur. 
Dünyadaki genel ürün fiyatları-
nın da etkisiyle bazı ürünlerde 
beklenen fiyatlar da artış enflas-
yonunda altında kalmıştır (Ör-
nek mısır fiyatı).  Genelde tarım 
ürünlerinde fiyat artışı sanayi 
ürünlerine göre çoğu zaman 
daha düşük seyretmektedir.        

Dünyada önemli ürünle-
ri üreten ve satan ülkelerde ki 
istikrar ürün fiyatlarına hemen 
yansımaktadır. Ukrayna– Rusya 
arasındaki savaş tahıl fiyatların-
da ilk zamanlar önemli yükseliş-
lere sebep olmuştu. Açılan tahıl 
koridoru ile bu yükseliş önemli 
oranda frenlenmiştir. 

Türkiye ve Birleşmiş Millet-
ler'in (BM) aracılık ettiği tahıl 
anlaşması, Ukrayna'nın Chor-
nomorsk, Odessa ve Yuzhny 
limanlarından 33 milyon ton 
tahıl ve diğer tarım ürünlerinin 
geçişine izin verdi. Tahıllar, an-
laşma kapsamında ihraç edilen 
ana mal oldu. Anlaşma, Çin, Av-
rupa Birliği (AB), Ortadoğu ve 
Kuzey Afrika'nın aldığı ihracatın 
çoğunluğunu oluşturan 8,9 mil-
yon ton buğday ve 16,9 milyon 
ton mısırı içeriyordu. Bu tahıl 
anlaşması olmasaydı her hal-
de buğday ve mısır fiyatları da 
diğer tarım ürünlerinde olduğu 
gibi daha fazla fiyat artışı olur-
du, ayrıca ihtiyaç sahibi ülkeler-
deki insanlarda açlık çekmeye 
devam ederlerdi.

Gelişmekte olan ülkelerde 
olduğu gibi, ülkemizde de kırsal 
alan ve kırsal nüfus ülke tarım-
sal üretimini ve dolayısıyla ürün 
fiyatlarını etkilemektedir. Kırsal 
kesimde yaşayan nüfusun bü-
yük bir bölümü geçimini tarım-
sal üretimden sağlamaktadır. 
Tarımsal üretimin kendine özgü 
özelliklerinden ve tarımsal üre-
timde bulunan işletmelerin bü-
yük ölçüde küçük olmasından 
kaynaklanan sorunlar nedeni 
ile tarımda istenilen üretim ve 
gelir artışı sağlanamadığından 
tarımsal nüfusta azalma ve yaş-
lanma görülmektedir. Özellikle 
bu gelişmeler tarımda üretimin 
azalmasına sebep olmaktadır. 
Gelir ve refah seviyesi istenilen 
düzeyde olmayınca göç kaçınıl-
maz duruma gelmektedir. Alı-
nan tedbirle ve tarımdaki örgüt-
lenmelerde güçlü olmadığından 
çoğu zaman işler kendi seyrinde 
gelişmektedir. Güçlü bir örgüt-
lenme veya mevcut örgütlerin 
etkin çalışmaları üreticilerin ve 
ülkenin kalkınmasını etkileyen 
önemli faktör olacaktır.

2023 yılında tarımsal üre-
tim iklim değişikliğine bağlı ve 
tarımsal faaliyetlerde ki zama-
nında girdi kullanımı ülkemiz-
de üretim azalmasına önemli 
oranda engel olmamıştır. Covid 
salgın dönemleri dâhil üreticiler 
üretimde gereğini yapmaktan 
ve üretmekten kaçmamışlardır. 
Ancak toplam gelirde azalma 
görülmüştür. Polikültür ve ge-
niş arazi sahibi olan işletmeler 
bu durumdan daha az etkilenir-
ken küçük işletmeler fazlaca et-
kilenmişlerdir. Bu sonuç tarım-
da tekelleşmeye ve gelecekte 
piyasa hâkimiyetini doğurmaya 
doğru geçirecek olması yeni bir 

tehlikenin doğması 
demektir. O nedenle 
alınacak tedbirlerle 
küçük işletmeler ko-
runmalı, kırsaldan 
göçler önlenmelidir.

Kuraklık, aşırı sı-
caklık, sel, fırtınalar, 
erozyonla toprak ve 
su kayıpları üreticiler 
için ürün ve hayvan 
yetiştirmeyi daha zor 
ve daha pahalı hale 

getirmektedir. Yağış dağılımının 
düzensiz olması, iklim değişikli-
ği ile mevsimlerin ileri kayması 
üretimi zorlaştırmaktadır. Ta-
rımın daha bilinçli ve program 
dâhilinde yapılması ile bu risk 
aza indirilebilir. Ancak tarımsal 
üretimdeki yaşlı nüfus bu adap-
tasyonu çabuk sağlayamadığın-
dan ülke kaybetmektedir. Bu 
nedenle genç nüfusu tarımsal 
faaliyetlerde tutma gayreti gös-
terilmelidir.  

2024 yılında enflasyon iste-
nilen seviyeye düşürülmez ise 
üretimde dalgalanmalar kaçınıl-
maz olacağından ülke genelin-
de tarımsal üretim bölgelerinin 
problemleri iyi analiz edilerek 
temel gıda maddeleri üretimi 
sekteye uğratılmamalıdır. 

Ülkemizde tarımda kulla-
nılan girdilerden başta gübre 
olmak üzere üretim girdilerinde 
yüksek maliyet artışları kulla-
nım miktarını azaltacağı ve dış 
ülkelerde görülen çatışmaların 
da gübre fiyatlarını etkileyeceği 
tahmin edilmekte, bu nedenle 
de tahıl üretimine ilişkin bek-
lentiler çok yüksek seviyelere 
ulaşmayacak gibi görünüyor. 
Buğday üretiminde gerileme ol-
mayabilir, ancak mısır üretimin-
de azalma olacağı, bunun da 
en önemli sebeplerinden Orta 
Anadolu’da su sıkıntısı çekilme 
ihtimali ve 2023 mısır fiyatları-
nın düşük olması olduğu belir-
tilmelidir.

Şeker fiyatları 2023 yılına 
kadar artmaya devam etti. Şe-
ker pancarı ve Mısırın çok su 
tüketiyor diye Orta Anadolu 
bölgesinde ekiminin yasaklan-
masını tartışmak yerine ihtiyaç 
olan su getirilmesi sağlanmalı-
dır. Özellikle Şeker Pancarının 
yetiştirilecek alternatif bölgesi 
fazla olmadığından bu bölgede 
yetiştirilmesi sürdürülmelidir.

2023 yılında Türkiye’de 
yemeklik yağ fiyatlarında da 
yükselme görüldüğünden ihra-
catına yasaklama getirilmiştir. 
Ülkemizin toprak ve ekolojik 
özellikleri çok sayıda yağ bitkisi 
yetiştirmeye uygun olduğundan 
ülkemiz yağ ihtiyacını karşılaya-
cak potansiyele sahiptir. Uygun 
planlamalar yapılarak bu potan-
siyelin kullanılması sağlanmalı-
dır. 

Tarım ve Orman Bakanı İb-
rahim Yumaklı, bir açıklamasın-
da 2023 yılında tarımın gelece-
ğini planlama adına çok önemli 
adımlar attıklarına işaret ederek 
yapılan düzenlemelerin iklim 
değişikliği başta olmak üzere 
dünyada tarımı etkileyen konu-
lara yönelik yapılması gereken-
ler olduğunu belirtmiştir. Bakan 
Yumaklı, üretim planlamasının 
2024 yılında başlatılmasını he-
deflediklerini belirterek, "Üretim 
planlamasında hububat ve yağlı 
tohumlar grubu bizim ana un-
surlarımız olacak” demiştir. 

Tarımsal faaliyetlerin ilişkili 
olduğu mevzuatlar gözden ge-
çirilerek arazi ofisleri kurulmalı 
ve etkin kullanılmalıdır. Tarım-
sal üretimde sürdürülebilirlik, 
verimlilik, kalitenin artırılması 
için birçok hususta kayıt dışılık 
önlenmeli, Ar-Ge çalışmaları, 
toplulaştırma ve sulama pro-
jeleri gibi yatırımlarına öncelik 
verilmelidir. Özellikle Orta Ana-
dolu gibi önemli tarımsal üre-
tim bölgesinin acil su ihtiyacını 
karşılayacak sulama projeleri 
hayata geçirilmelidir. Orta Ana-
dolu Bölgesinin su ihtiyacı aci-
len giderilmezse özellikle Konya 
birçok üretimde birinciliği ve 
tahıl ambarı, şeker deposu gibi 
özelliklerini kaybedebilir.

2024 Miladi takvim yılının 
sağlık, bereket ve huzur getir-
mesi dileklerimle hoşça kalınız.

TARIM VE GIDADA 2023 YILI VE 2024 YILINDA BEKLENTİLER

haber@konyayenigun.com
MEVLÜT MÜLAYİM

Adem Ceylan Arif Bağcı
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Börkleri tarihi kaynaklardan 
yararlanarak hazırlayan Meh-
met Dilekçi, arkadaşı Seyit Kara 
ile 8 yıl önce kurduğu atölyede, 
el işçiliğiyle 50'den fazla mo-
delin üretimini yapıyor. Türk 
yapımı dönem dizileriyle bili-
nirliği artan deri, keçe ve kürk-
ten yapılan Selçuklu börkünün 
imalatı, işçiliğine göre 2-3 gün 
sürebiliyor. 

YAZ KIŞ TALEP GÖRÜYOR
Yaz kış talep gören ve yıl-

da 20 bine yakın börkün imal 
edildiği atölyede, tarihi dizile-
re kostüm ve giysi de dikiliyor. 
Anadolu Selçuklu'ya özgü ta-
sarımın yansıtılmaya çalışıldı-
ğı ürünlerden deri kuşak, zırh, 
deri matara, yay, ok ve kalka-
nın yanı sıra börk anahtarlık, 
hediyelik olarak tercih ediliyor. 

Ecdat Parkı'nda yöresel el sa-
natlarının sergilendiği sokakta 
ürünlerini satan Dilekçi, Sel-
çuklu dönemine gösterilen ilgi-
den memnun.

ANAHTARLIK İLGİ GÖRÜYOR
Dilekçi, Konya'nın Anadolu 

Selçuklu Devleti'ne başkentlik 

yaptığını anımsatarak, ürün-
lerinin kentle bütünleştiğini 
söyledi. Tarih temalı dizilerin 
reytingleriyle Selçuklu mo-
tifli ürünlere talebin arttığını 
anlatan Dilekçi, şöyle konuş-
tu: "Börk üretimine sezonluk 
başlamıştık. Taleplerin bu ka-

dar yoğun olacağını tahmin 
edemedik. Konya'da hediyelik 
eşya tercihi değişti. Genelde 
Konya'dan 'Ne götürelim.' diye 
geliyorlar. Mevlana şekerini bi-
raz gölgede bıraktı. Türkiye'de 
700'e yakın noktada ürünle-
rimiz satılıyor. Dizilerin yurt 

dışında da ilgi görmesiyle ih-
racatını da yapıyoruz, Avrupa, 
Amerika gibi birçok Arap ülke-
sine börk gönderiyoruz. Bir de 
börk anahtarlıklarımız da ilgi 
görüyor. Hediye anlamında çok 
tercih ediliyor. Genelde araç 
süsü ve anahtarlık olarak kulla-

nılıyor."
TARİH TEMALI YAPIMLARA

 KOSTÜM DİKİYORLAR
Konya'da belgesel, tarihi film 

ve dizilerin çekildiğine değinen 
Dilekçi, şunları kaydetti: "İki dizi, 
onlarca belgesel ve reklam filmi-
ne de kostüm sağladık. Selçuklu 
döneminde sultan, kadı veya eş-
rafa ait gündelik hayatın içinde-
ki kişilerin giysilerini dikiyoruz. 
Sultandan pazardaki halka kadar 
herkesin kıyafetini yapabiliyo-
ruz. Yani bir Alparslan'ın kostü-
mü yapılıyor. Mevlana ile ilgili 
çekilen filmdeki kostümleri de 
biz ürettik. Cumhurbaşkanlığı ile 
Selçuklu Belediyesinin bastırdığı 
Selçuklu külliyatından faydalanı-
yoruz. Genelde Selçuklu çinile-
rin üzerindeki motifleri, oradaki 
resimleri örnek alıyoruz." n AA

Anadolu Selçuklu Devleti'ne başkentlik yapan Konya'da, börk ustası Mehmet Dilekçi'nin arkadaşıyla Selçuklu çinile-
rinden esinlenerek tasarladığı giysiler ve hediyelik eşyalar, ülkenin dört bir yanında yoğun ilgi görmeye devam ediyor

Selçuklu’nun simgesi Börk!

Konya'da, Türkiye Afet Mü-
dahale Planı (TAMP) kapsamın-
da, Kimyasal Biyolojik Radyo-
lojik Nükleer Tehditler (KBRN) 
Saha ve Masabaşı Tatbikatı ger-
çekleştirildi. Valilikten yapılan 
açıklamaya göre, afetlere karşı 
hazırlıklı olabilmek amacıyla İl 
Afet Müdahale Planı kapsamın-
da gerçekleştirilen tatbikatta 
95 personel görev aldı.

VALİ YARDIMCISI KATILDI 
Vali Yardımcısı Faruk Bekar-

lar'ın başkanlığında gerçekleş-
tirilen tatbikatta, görevli çalış-
ma grupları personelin aldığı 
eğitimlerin pekiştirilmesi, her 

an görev almaya hazır hale ge-
tirilmesi, çalışma gruplarının 
birbirleriyle koordineli çalışma-

larının sağlanmasıyla karşılıklı 
işbirliği ve yardımlaşma usulle-
rinin uygulanması hedeflendi.

GENİŞ KAPSAMLI 
EKİPMAN

AFAD İl Müdürlüğü'nün eği-
tim alanında gerçekleştirilen 
tatbikatta, 5 ambulans, UMKE, 
AFAD arama kurtarma aracı, 
AFAD KBRN aracı, itfaiye ara-
zözü, itfaiye kaza kırım aracı, 
cenaze nakil aracı, Çevre, Şe-
hircilik ve İklim Değişikliği ile 
İl Tarım ve Orman Müdürlüğü 
araçları, meteoroloji aracı, tra-
fik ve güvenlik aracı ve KBRN 
Okul Komutanlığı aracı olmak 
üzere toplam 16 araç ile ekip-
manlar kullanıldı.
n AA

Konya’da afet tatbikatına 95 görevli katıldı

Konya Büyükşehir Belediye-
si’nin öğrencilere yönelik faali-
yetlerinden olan Bilgehanelerde, 
geleneksel hale gelen “Münazara 
Yarışması” bu yıl da büyük çekiş-
meye sahne oldu. Geçtiğimiz yıl, 
“Münakaşa değil, münazara” te-
masıyla düzenlenen yarışmanın bu 
yılki mottosu, “Fikirler çarpışıyor, 
bilgeler yarışıyor” oldu. 24 Bilge-
hanenin katıldığı iki aşamalı yarı 
final etaplarının ardından finale 
çıkmaya hak kazanan Sultan Al-

parslan, Sarayönü, Nizamülmülk 
ve Ali Ulvi Kurucu Bilgehane öğ-
rencileri, çeşitli tezleri rasyonel 
önermeler ile savunmaya çalıştı.  
Finalde yarışan 4 Bilgehane, “Ba-
şarıya ulaşmak için çalışmak / zeki 
olmak önemlidir” ve “Ülkenin kal-
kınması için sanayi / tarım önde tu-
tulmalıdır” tezlerini savundu. Jüri-
nin değerlendirmesinin ardından 
Nizamülmülk Bilgehanesi birinci 
olurken, Ali Ulvi Kurucu ikinci, Sul-
tan Alparslan üçüncü ve Sarayönü 

Bilgehanesi de dördüncü oldu. Ya-
rışmanın sonunda dereceye giren 

takımlara kupa ve ödülleri takdim 
edildi. n HABER MERKEZİ

Fikirler çarpışıyor, bilgeler yarışıyor 

Diyanet İşleri Başkanlığı 
Din Hizmetleri Genel Müdür-
lüğünce hazırlanan Vazgeçil-
mez Davamız Kudüs çalışma-
sı kapsamında Seydişehir İlçe 
Müftülüğü tarafından konfe-
rans gerçekleştirildi. Belediye 
Düğün Salonunda gerçekleş-

tirilen konferansa konuşma-
cı olarak katılan İlçe Müftüsü 
Adem Bebek, İsrail'in ürünle-
rinin boykot edilmesi gerekti-
ğini belirtti. Program, Özgür 
Filistin'de Buluşmak Üzere 
sloganıyla sona erdi.
n AA

Selçuk Üniversitesi Ka-
rapınar Aydoğanlar Meslek 
Yüksekokulu'nda düzenlenen 
"Bir bilene sor" konferansında 
gıda ve süt sektöründeki ge-
lişmeler anlatıldı. Karapınar 
Süt Üreticileri Birliği Başkanı 
Mehmet Tartan, üniversitenin 
konferans salonunda düzen-
lenen programda, gıda ve süt 
sektöründeki güncel konula-

ra ilişkin deneyimini aktardı. 
Öğrencilerin sorularını da ce-
vaplayan Tartan, sektördeki 
güncel konulara ilişkin sunum 
yaptı. 

Programa, Selçuk Üniver-
sitesi Karapınar Aydoğanlar 
Meslek Yüksekokulu Müdürü 
Naim Çağlar Diri, öğrenciler 
ve davetliler katıldı.
n AA

İsrail ürünleri boykot 
edilmelidir

Karapınar’da gıda ve süt 
sektörü anlatıldı



Toplamda 12 saat süren bu 
başarılı çalışmada 11 ekip, 80 per-
sonel görev aldı ve 10 adet vana 
yenileriyle değiştirildi.  Konya Bü-
yükşehir Belediyesi KOSKİ Genel 
Müdürlüğü, şehirdeki yerleşim 
yerlerine daha sağlıklı, kesintisiz ve 
sürdürülebilir su hizmeti sağlamak 
amacıyla 7/24 çalışmalarına devam 
ediyor. 

10 ADET BÜYÜK ÇAPLI VANA 
YENİLERİYLE DEĞİŞTİRİLDİ

Bu kapsamda Meram ilçesi 
Köyceğiz Mahallesi Beyşehir Cad-
desi üzerinde ekonomik ömrünü 
tamamlamış vanaları değiştirmek 
için harekete geçen KOSKİ ekiple-
ri, yapılan çalışmalar kapsamında; 
1 adet 400 mm, 2 adet 300 mm, 

2 adet 250 mm, 3 adet 200 mm, 
1 adet 150 mm ve 1 adet 80 mm 
olmak üzere toplamda 10 adet va-
nayı yenileriyle değiştirdi. Akşam 

başlayan ve sabaha kadar süren ça-
lışmanın tamamlanmasıyla, bölge-
de oluşması muhtemel büyük çaplı 
su kesintilerinin önüne geçildi.

11 EKİPTEN OLUŞAN 80 PERSONEL 
GÖREV ALDI

Konya Büyükşehir Belediyesi 
KOSKİ Genel Müdürlüğü ekipleri 
tarafından gerçekleştirilen vana de-
ğişim operasyonları, 7 farklı noktada 
eş zamanlı olarak gerçekleştirildi ve 
toplamda 11 ekipten oluşan 80 per-
sonel bu süreçte görev aldı. 

Şehirdeki su hizmetinin daha 
etkin bir şekilde devam etmesini 
sağlamak adına önemli bir çalışma 
gerçekleştiren KOSKİ, ekonomik öm-
rünü tamamlamış su şebeke alt ya-
pısının yenilenmesi sonucunda; hem 
su kayıplarının azaltılmasına hem de 
su hizmetimin kesintisiz ve sürdürü-
lebilir olması çalışmalarına bir yeni-
sini eklemiş oldu. n HABER MERKEZİ
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PANKOBİRLİK Genel Başka-
nı ve Konya Pancar Ekicileri Ko-
operatifi Yönetim Kurulu Baş-
kanı Ramazan Erkoyuncu, yeni 
yıl dolayısıyla mesaj yayımladı. 
Konya Şeker'den yapılan açık-
lamada görüşlerine yer verilen 
Erkoyuncu, yeni yıl dileklerini 
paylaştı. Erkoyuncu mesajında, 
tarımsal üretimde sürdürülebi-
lirlik, kalite, verimlilik ve kayıtlı 
olmanın önemli kriterler oldu-
ğunu, 2023'ün şeker pancarı-
nın verimliliği açısından zirve 
yılı olduğunu belirterek, şunla-
rı kaydetti: "2023 yılının şubat 
ayında hepimizi derinden sar-
san çok üzücü bir olay yaşan-
mış ve kısa zamanda birlik, be-
raberlik, dayanışmayla önemli 
mesafeler alınarak, yaralar 
sarılmaya çalışıldı. Bizler de 
kurum olarak gerekeni yaptık. 
Böyle günler, ekonomik açıdan 
güçlü olmanın, yerli üretimin 

avantajlarının, ihtiyaç halinde 
dışarıya muhtaç olmamanın, 
paylaşmanın önemini ortaya çı-
kardı. PANKOBİRLİK ve Konya 
Şeker ailesi, zor günlerde dev-
letimizin ve milletimizin yanın-
da oldu. Rabbim inşallah bir kez 
daha bu acıları bizlere yaşatma-
sın. Tarımsal üretimde ise şeker 

pancarı yüksek rekoltesi ve ve-
rimliliği ile çiftçilerimizin yüzü-
nü güldürdü. Türkiye genelinde 
3 milyon 700 bin dekar alanda 
pancar ekimi gerçekleştirildi. 
Şeker pancarı, Türkiye genelin-
de bitkisel üretimde ikinci sı-
rada yer alıyor. Dünyanın gözü 
önünde Filistin topraklarında 

yapılan katliamlara işaret eden 
Erkoyuncu, "Çoluk, çocuk, yaşlı 
demeden Müslümanları vahşi-
ce öldüren, işkenceye tabi tutan 
İsrail devletini ve destekçilerini 
bir kez daha kınıyor, yeni yılda 
dünya barışı adına bir an önce 
ateşkesin sağlanması için gere-
kenin yapılabilmesini temenni 

ediyorum." ifadelerini kullandı.
 VERİMLİ BİR YIL OLDU

Erkoyuncu,Türkiye için, 
çiftçilerle üretmeye ve üretime 
katkı vermeye devam edecekle-
rini belirterek, şu değerlendir-
meleri yaptı: "100. yılını geride 
bıraktığımız Türkiye'mizin daha 
çok üreten, daha müreffeh bir 

ülke olması yolunda üreticile-
rimizle beraber mücadele et-
tik. Gerek PANKOBİRLİK ailesi 
olarak, gerekse Konya Şeker 
olarak verimli bir yılı geride 
bırakıyoruz. Ülkemizde şeker 
üretimi ile birlikte tarımda, hu-
bubatta, gıdada söz sahibi olan 
Konya Şeker, 2024 yılında hem 
kampanya dönemi olarak, hem 
de genel gıda tedariki anlamın-
da hem de ihracatta daha yo-
ğun bir yıl yaşayacaktır. Kalite-
li, sürdürülebilir güvenli üretim 
için var gücümüzle çalışmaya 
devam edeceğiz. Bol bereketli 
bir yıl temennisiyle 2024 yı-
lının, Anadolu'nun verimli ve 
bereketli topraklarına şimdiden 
yeni yılın umutlarını ekmiş olan 
çiftçilerimiz başta olmak üzere, 
ülkemize ve tüm insanlığa ba-
rış, huzur ve refah getirmesini 
diliyor, milletimizin yeni yılınızı 
tebrik ediyorum." n AA

Erkoyuncu: Üretmeye devam edeceğiz

Eğitim alanında yatırımları-
nı sürdüren Selçuklu Belediyesi, 
Türkiye’nin en güzel ve en kap-
samlı Güzel Sanatlar Lisesi’ni 
Konya’ya kazandırıyor. Türki-
ye’nin en kapsamlı ve modern 
Güzel Sanatlar Lisesi’nden biri 
olacak okulun yapımı devam edi-
yor. 10 bin 855 metrekare inşaat 
alanına sahip olacak olan okul bu-
radan eğitim alacak öğrencilerin 
her türlü ihtiyacına cevap verecek 
nitelikte olacak. Bodrum, zemin 
ve birinci kattan oluşan okulda 
16 adet kültür dersliği, 2 adet la-
boratuvar,11 adet atölye, 7 adet 
müzik dersliği, 34 adet bireysel 
çalışma odası, kütüphane, kan-
tin, çok amaçlı salon, sergi ala-
nı, müze, 450 kişilik konferans 
salonu ve fuaye alanı yer alacak. 

Yapımı devam eden okulun 2024 
yılı sonunda tamamlanması plan-
lanıyor.

TİTİZLİKLE YÜRÜTÜLÜYOR
Selçuklu Belediyesi olarak 

eğitime en büyük önemi verdik-
lerini ifade eden Selçuklu Beledi-

ye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı; 
“Geleceğimizin teminatı olan ço-
cuklarımızın en iyi fiziki koşullar-
da eğitim almaları için her türlü 
imkanı sağlamaya çalışıyoruz. 
Okul öncesinden, ilk ve ortaoku-
la, liseden yüksek öğrenime kadar 

eğitimin tüm aşamalarında elimi-
zi taşın altına koyuyoruz. Bugüne 
kadar çok sayıda okul kazandırdı-
ğımız ilçemize şimdi de Türkiye 
Yüzyılı’na yakışır bir eser daha 
kazandıracak olmanın mutlulu-
ğunu yaşıyoruz. İnşaatı büyük bir 
titizlikle devam eden ve yapımı 
tamamlandığında sadece Kon-
ya’mızda değil Türkiye’de örnek 
gösterilecek okulumuz modern 
mimarisi ile de bölgesine değer 
katacak ve içerisinde çok sayıda 
atölye ve derslik yer alacak. İnşal-
lah buradan yetişen gençlerimiz 
ülkemizin kültür ve sanat haya-
tına büyük katkılar sağlayacaklar. 
Eğitim hayatına kazandıracağımız 
okulumuzun Konya’mıza ve ilçe-
mize hayırlı olmasını diliyorum” 
dedi. n HABER MERKEZİ

Güzel Sanatlar Lisesi yükseliyor

Büyükşehir Belediyesi KOSKİ Genel Müdürlüğü, Meram ilçesinde kullanım ömrünü tamamlamış vanaları modern 
ve uzun ömürlü yeni vanalarla değiştirmek üzere gece 7 farklı noktada eş zamanlı bir operasyon gerçekleştirdi

Büyükşehir’den 
vana operasyonu

Karatay Belediyesi, Selçuk 
Üniversitesi, Necmettin Erba-
kan Üniversitesi Selçuklu Kül-
tür ve Medeniyeti Uygulama 
ve Araştırma Merkezi ile Va-
kıflar Konya Bölge Müdürlüğü 
işbirliğiyle düzenlenen “Ce-
laleddin Karatay Konferans-
ları” devam ediyor. Programa 
konuşmacı olarak katılan Dr. 
Öğretim Üyesi Rauf Kahraman 
Ürkmez, Celaleddin Karatay’ı 
dönemin sûfileriyle olan ilişki-
lerini ele aldı. Rauf Kahraman 
Ürkmez; Celaleddin Karatay, 
inşa ettirdiği ve vakıflarla 
desteklediği kültür müessese-
leriyle Anadolu’da ilim ve ir-
fanın gelişmesini sağlayıp ka-
lıcı eserler bırakmış büyük bir 
devlet adamı olduğuna vurgu 
yaptı.

CÖMERTLİĞİ İLE 
ÖN PLANA ÇIKTI

 Ürkmez, sunumunda şun-
ları kaydetti; “O dönemde 
büyük tasavvufi hareketler 
bulunmaktadır. Moğol saldırı-
larıyla birlikte birçok alim, arif, 
fakih, hattat, mimar ve benze-
ri nitelikleri taşıyan pek çok 
insan göç halkalarına eklemle-

nerek Anadolu’ya gelmiş; bu-
radaki ilmi, irfani, tasavvufi, 
edebi ve mimari gelişmelerin 
hız kazanmasını sağlamışlar-
dır. Hatta Sufiler, Moğol istila-
sına Cenab-ı Hakkın celali ve 
cemali tecellilerinin bir araya 
gelmesi şeklinde bakarlar. Mo-
ğol müdahale ve baskılarının 
yoğun olarak yaşanan, sıkın-
tılı ve sancılı bir süreçte dev-
lete sahip çıkan, ülkede dirlik 
ve birliği sağlamak adına sa-
mimiyetle çalışan Celaleddin 
Karatay, başarılı idareciliğinin 
yanı sıra dindarlığı, veli ve za-
hit kişiliği, ilme ve alime şuur-
lu bir şekilde destek vermesi, 
cömertliğiyle de ön plana çık-
mıştır. Birçok kaynak, Cela-
leddin Karatay’ı veli yaratışlı, 
temiz karakterli, hayır ve ha-
senatları herkese ulaşmış bir 
şahsiyet olarak niteler. Ahmet 
Eflaki’ye göre Celaleddin Ka-
ratay sık sık Hz. Mevlana’yı 
ziyaret eder ve kendisiyle bü-
yük bir dostluğu bulunmakta-
dır. Hz. Mevlana’dan etkilenen 
Karatay, Mevlevi müritlerine 
büyük ihsanlarda da bulun-
muştur.”  n HABER MERKEZİ

Ürkmez: Celalettin 
Karatay dindardı



Konya Organize Sanayi Böl-
gesi’ndeki 100 bin metrekarelik 
tesislerinde 1300 kişiyi istihdam 
eden Vaden, İSO ikinci 500 ve 
TİM’in ilk 1000 ihracatçı liste-
lerinde de yer alıyor. Vaden Yö-
netim Kurulu Başkanı Seyit Acar, 
2024 hedefleri ile ilgili bilgiler 
verdi. Merhum İsmail Acar ta-
rafından kurulan Yıldız Pul’un 
bugün 100’ün üzerinde ülkeye 
ihracat yapan bir after market 
devi haline geldiğinin altını çizen 
Seyit Acar, “Firmamız, babam 
merhum İsmail Acar ve ustası 
tarafından 1968 yılında kurul-
du. Pul, conta ve balata ürete-
rek sektöre başladık. 2000 yılına 
kadar bu şekilde imalat devam 
etti 2000 yılında ilk CNC tezgah 
alındı ve makineleşmeye gidildi. 
Bu yılda sac metal kalıphanesi 
kuruldu. Ağır vasıtalarda kritik 
önem taşıyan parçalardan kom-
presörün üretiminde ilk adımları 
atıldı. O dönem kompresörlerin 
tamir takımlarıyla başladık. 2006 
yılında ilk kez fuara katıldık. Di-

ğer ürünlerimizden talep bekler-
ken kompresör yoğun ilgi gördü. 
Fuar dönüşü 2007 yılında da 
Vaden markasını kurduk. 2008 
yılında kompresörün diğer par-
çalarını üretmeye başladık. 2012 
yılına geldiğimizde kompresö-
rün tamamını üretir hale geldik. 
Ürettiğimiz parça kamyon, tır ve 
otobüs gibi tüm ağır vasıtalarda 
kullanılan vazgeçilmez bir par-
ça. Arızalandığında araç hareket 
etmez, bu denli kritik. Biz bunu 
kaliteli bir şekilde ürettik” dedi.

11 BİN ÇEŞİT ÜRÜNÜMÜZ VAR
Vaden markası ile bugün 

100’ün üzerinde ülkeye ihracat 
yaptıklarının belirten Acar, 145 
ülkede 4 sınıfta da markalarının 
tescilli olduğunun altını çizdi. 
55 yıllık üretim hikayelerinde 
önemli bir seviyeye geldikleri-
ni dile getiren Acar, 12 grupta 
11 bin çeşit ürün ürettiklerini, 
üretimlerinin de yüzde 80’ni ih-
raç ettiklerini ifade etti. Acar, 
“Ürünlerimize çok güveniyoruz. 
Markamız tüm dünyada kabul 

görmüş ve kalitesiyle kendini is-
patlamıştır. Mercedes, Man, Sca-
nia, Dafa, Volvo, Renault başta 
olmak üzere dünya yollarındaki 
tüm ağır vasıta markalarında 
parçalarımız kullanılıyor. Ciddi 
bir after market ağı oluşturduk” 
diye konuştu.

İLK 3’TEYİZ
Acar, “Şu anda Türkiye’de 

otomotiv yedek parça sektöründe 
ilk 3’teyiz. After market sektörü-
ne farklı bir soluk getirdik. Ürüne 
artı bir değer kattık; işlemesin-
de, dökümünde, paketlemesinde 
müşteriye olan sunumumuzla 
hep farkındalık oluşturduk. Biz 
hiçbir markayı taklit etmedik. 
Amerika’da bir markaya OEM 
parça da veriyoruz. Avrupa’da da 
OEM oranımızı artıracağız. Sade-
ce kompresör değil diğer aksam-
larda da güçlüyüz. 11 bin çeşit 
ürünün 4 bin 300’ü kompresör 
geri kalanı motor, şanzıman, ha-
valı gruptaki parçalar” ifadelerini 

kullandı.
ARGE’YE ÇOK ÖNEM 

VERİYORUZ
AR-GE yatırımlarının gelişim 

sürecinden de bahseden Acar, 
“2013 yılında TÜBİTAK proje-
leriyle AR-GE’ye başladık. 2019 
yılında da AR-GE merkezimizi 
faaliyete geçirdik. Şu an 38 tane 
devam eden, 51 tane de planla-
nan projemiz var. Sadece 2022 
yılında 56 milyon TL ile ciromu-
zun yüzde 3.77’sini AR-GE’ye 
harcadık. Bu yılki hedefimiz ci-
romuzun yüzde 4’ünü harcamak. 
Bu artarak da devam edecek. 
2025 planlanan AR-GE bütçemiz 
ciromuzun yüzde 5’i. AR-GE’yi 
çok önemsiyoruz. Şu anda 58 
mühendis AR-GE merkezimizde 
çalışıyor. Önümüzdeki yıl hede-
fimiz 100 mühendise ulaşmak” 
şeklinde konuştu.

HEDEF YATIRIM 
125 MİLYON EURO

Tesisleri hakkında da bil-

giler veren Seyit Acar, “Şu an 
Konya Organize Sanayi Bölge-
si 4.Kısım Genişleme Alanında 
83 bin metrekare alanda üre-
tim yapıyoruz. Hemen yan ta-
rafımıza yine 82 bin metrekare 
bir alan daha inşa ediyoruz. 5. 
Kısım Genişleme Alanında fab-
rikamız tamamlanmak üzere. 
Oraya da dökümhane, presha-
ne ve dövme tesisi kuruyoruz. 
OSB’nin 6. Kısım Genişleme 
Alanından da 60 bin metrekare 
yeni bir arsa daha aldık. Oraya 
da ek bina yapacağız. 

Bursa Teknosab OSB’de de 
arsa aldık. Bursa Kayapa’da 
mevcutta iki fabrikamız faal 
olarak kauçuk üretimi yapıyor 
ve talaşlı imalatımız var. 2027 
yılında toplam üretim alanımız 
300 bin metrekareye ulaşacak. 
Hedefimiz 125 milyon euroluk 
yatırım. Bunun Konya ve Bur-
sa yatırımlarımızla beraber 75 
milyonunu tamamladık. Bursa 
ve Konya’da 50 milyon euro-
luk daha yatırım yapacağız. Biz 
otomasyon yatırımları ile büyü-
yoruz. 200’ü mühendis olmak 
üzere 1300 çalışanımız var. 
Yüzde 20’si de kadın” diye ko-
nuştu. GES yatırımlarının da ol-
duğunu dile getiren Acar, şu an 
6,5 MW çatı GES’leri olduğunu, 
6,5 MW daha başlayacağını ve 
2028 yılına kadar 36 MW kuru-
lu güce ulaşmayı hedefledikle-
rini ifade etti.
n İHA
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TELEFONA YAPILMASI 
GEREKMEKTEDİR

ARANIYOR

UN FABRİKAMIZDA
ÇALIŞTIRILMAK ÜZERE;

VASIFSIZ ELEMANLAR
YÜKLEME ELEMANLARI
TEMIZLIKÇI ELAMANI

HABER-İLAN

Konya'da 42 yaşındaki Fer-
hat Emre Sevsay, 6 damarına 
gerçekleştirilen koroner baypas 
operasyonuyla sağlığına kavuş-
tu. Sevsay, iş yerinde göğsünde 
hissettiği ağrı üzerine 112 Acil 
Servis ekiplerinden yardım is-
tedi. Özel hastaneye götürülen 
Sevsay'a, burada yapılan tetkik 
ve muayenenin ardından koro-
ner baypas operasyonu gerçek-
leştirildi. Hastanenin Kalp ve 
Damar Cerrahisi Uzmanı Doç. 

Dr. Ufuk Özergin, aile öykü-
sü ve sigara kullanımı dışında 
risk faktörü olmayan hastanın 
acil 6 damarına koroner baypas 
operasyonu yapmak zorunda 
kaldıklarını söyledi. Özergin, 
hastanın taburcu edildiğini dile 
getirdi. Sevsay, babasının yak-
laşık 10 yıl önce kalp ve damar 
operasyonu geçirdiğini belirte-
rek, "Ben biraz erken yakalan-
dım. Sağlığıma kavuştuğum 
için mutluyum." dedi. n AA

42 yaşında baypas ile sağlığına kavuştu

Ağır vasıta araçların kompresör ve yedek parçalarını üreten Vaden, 100 ülkeye ihracat yapıyor. Vaden Yönetim Kurulu 
Başkanı Seyit Acar, 1300 kişiyi istihdam ettiklerini, Konya’dan 100 ülkeye otomotiv yedek parça ihraç ettiklerini belirtti

100 ülkeye üretiyor



Büyükşehir Belediyesinden 
yapılan yazılı açıklamaya göre, 
Altay ilk olarak ilçede kurulan 
pazar alanını ziyaret ederek 
esnafla sohbet etti. Ardından 
Konya Büyükşehir Belediye-
si tarafından ilçeye kazandırı-
lan Bozkır Otogar binasında ve 
Bozkır İtfaiye Merkezi'nde de 
incelemelerde bulunan Altay, 
burada yaptığı açıklamada bü-
tün ilçelerde olduğu gibi Boz-
kır'da da eksikleri tamamlamak 
için yoğun şekilde çalıştıklarını 
söyledi. Aynı ihale içerisinde 
yaptıkları Bozkır Otogarı ve İt-
faiye Merkezi binalarının ta-
mamlandığını belirten Altay, 
"Bu hizmetlerle hem vatandaş-

larımız daha konforlu bir şekil-
de otogardan faydalanacak hem 
de mevcutta şehir içinde trafi-
ğe engel olan, bekleme salonu 

olmayan yerden daha modern 
bir alana kavuşmuş olacaklar. 
İtfaiye merkezimiz de özellik-
le kış aylarında itfaiye araçla-

rımızı dondan etkilenmemesi 
için boşaltıp itfaiyenin yangın 
anında tekrar doldurması için 
bir süre kaybımız oluyordu. Ay-

rıca itfaiyeci arkadaşlarımız da 
24 saat esasına göre çalıştıkları 
için çeşitli sosyal imkanlardan 
mahrumlardı. Bu itfaiye bina-

mızla birlikte Bozkır'ımızın bu 
eksiğini de tamamlamış oluyo-
ruz. İnşaatlarımız tamamlandı. 
İnşallah bir an önce çevre dü-
zenini de tamamlayarak bahar 
aylarından önce hizmete açmayı 
planlıyoruz. 

Emeği geçen herkese teşek-
kür ediyorum. Bozkır'ımıza ha-
yırlı olsun." ifadelerini kullandı. 
Altay'a ziyaretlerinde AK Parti 
Konya Milletvekili Ziya Altun-
yaldız, Bozkır Belediye Başkanı 
Sadettin Saygı, AK Parti Konya 
İl Yönetim Kurulu Üyesi Se-
yit Mehmet Sümer ve AK Parti 
Bozkır İlçe Başkanı Kadir Güven 
eşlik etti.
n HABER MERKEZİ

Konya’da yaşayan taş fırın ustası 
ve aynı zamanda 2022 yılının ahisi 
olan Abdullah İyitaşcılar (58), 6 ku-
şaktır taş fırının yapan ailesinin son 
temsilcisi olarak mesleğine devam 
ediyor. 35 yıl önce babasıyla ilk gün 
işe gittiğindeki heyecanını en son 
yaptığı taş fırına yansıtan Abdullah 
İyitaşcılar, Türkiye’de neredeyse her 
yerde bir eserinin olduğunu söyledi. 
Taş fırın yapımında asıl önemli olan 
yerin taş fırının kubbesinin olduğu-
nu belirten Abdullah İyitaşcılar, kub-
beyi yaparken üstünde çalıştıklarını 
ve kubbe yapısının çok sağlam bir 
yapı olduğunu belirtti. Babasından 
ve dedesinden öğrendiği ustalığı 
yanında çalışan 2 oğluna bırakmak 
istediğini anlatan Abdullah İyitaş-
cılar, çocuklarının da kendisinden 
sonra bu mesleği devam etmeleri-
ni çok istediğini kaydetti. İyitaşcılar, 
unutulmaya yüz tutmuş bu taş fırın 
ustalığını elinden geldiği kadarıyla 
yaşatmaya çalışacağını dile getirdi.

“MESLEĞİMİ SEVİYORUM, BÜYÜK 
BİR AŞKLA YAPIYORUM”

2022 yılının ahisi olduğunu 
söyleyen Abdullah İyitaşcılar, “6 
nesildir, dededen kalma olan baba-
mızdan öğrendiğimizi mesleğime 
devam etmekteyim. Körelmeye, 
unutulmaya yüz tutmuş bu mesleği 
elimizden geldiği kadarıyla yaşat-

maya çalışıyoruz. Gelecek nesillere 
bu mesleği aktarmaya çalışıyoruz. 
Atalarımızdan gördüğümüz şekilde 
bu mesleği sürdürmenin peşindeyiz. 
Zor bir meslek. Şartları ağır. Yapım 
süresi uzun, yani bir fabrikasyon işi 
değil. Türkiye’nin her yerinde, yurt 
dışında da fırınlar yaptım. Bizim işi-
mizde gittiğimiz yerde fırınları yapı-
yoruz, montaj değil. Mesleğimi çok 
seviyorum. 30-35 yıldır babamdan 
gördüğüm şekilde bu mesleği ço-
cuklarıma aktarmaya çalışıyorum. 
Yeter ki bu meslek ölmesin. Gelecek 
nesillere devam etsin çabasındayız. 
Türkiye’de 70-75 il gezdim, sayısını 
unuttuğum ilçe gezdim. Türkiye’nin 
her noktasında hemen hemen bir 
eserim mevc dedi.

2 çocuğu ile mesleği devam et-
tirmeye çalıştığını ifade eden taş fı-
rın ustası İyitaşcılar, “Şuanda benim 
yanımda 2 tane çocuğum çalışıyor. 
Sabah ezanı ile birlikte çocukları-
mı kaldırırım. Makine olmadığı için 
telafisi olmayan bir iş. Özenle ya-
pılması gereken bir iş. Mesleğimi 
seviyorum, büyük bir aşkla yapıyo-
rum. İlk gün babamın yanında nasıl 
işe gidiyorsam, ilk fırınımı nasıl bir 
heyecanla yaptıysam son fırında da 
aynı heyecanı yaşıyorum” şeklinde 
konuştu.

“KUBBELERİ ÇAMURLA
 YAPIYORUZ”

Yaptığı taş fırınlarında bulunan 
kubbe yapısını anlatan İyitaşcılar, 
“Bizim fırınlarımızın içi kubbedir. 

Tuğlaları kubbe şeklinde öreriz ve 
yeryüzündeki en sağlam yapıların-
dan biridir. 1999 depreminden önce 
Yalova’da alabalık tesisine fırın yap-
mıştım. Gölcük depremi olduğun-
da binalar tamamen yerle bir oldu. 
Daha sonra yine tesisten beni çağır-
dıklarında anlattılar, ‘bizim 2 katlı 
dükkanımız komple yıkıldı. Biz en-
kazı kaldırırken senin yaptığın kub-
be sapasağlam duruyordu’ dediler. 
Biz kubbeyi örerken bir yandan öre-
riz bir yandan da üstünde çalışma 
yaparız. Kubbemiz yıkılmaz. Biz bu 
kubbeleri çamurla yapıyoruz. Harç 
kullanmadık. Şu anda kubbede bin 
500 tane tuğla üzerindeki dolguyla 
beraber tamamen kendi ağırlığı ile 
ayakta duruyor” diye konuştu.

Abdullah İyitaşcıların oğlu Yu-
nus Emre İyitaşcılar (20) ise, mes-
leğe küçük yaşta başladığını belirte-
rek, "Bu işe ufak yaşlarda başladım. 
Önceden bu kadar tecrübemiz yok-
tu, göre göre gün gün bu günlere 
geldik. Ustalığı da aldıktan sonrasın-
da bu mesleğe devam edeceğiz. İşi-
mi seviyorum” ifadelerini kullandı.

Taş fırın yaptıran Yunus Şahin 
(30) de, 15 yıldır etli ekmek ustası 
olduğunu ve taş fırınını uzun yıllar 
kullanmak istediğini ifade ederek, 
Abdullah ustaya emeği için teşekkür 
etti. n İHA
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Önümüzde bir yerel seçimler 
var.

Her yerde birçok insan aday ve 
seçilmek için gayret sarf ediyor. Bu 
işi servet harcamaya götürecek ka-
dar ileri gidenler var.

Adaylar sorumluluğa mı aday 
yoksa seçilirse kendisine bir ma-
kam mı istiyor?

Hayal ettiği zenginlik için strate-
jik bir adım mı atmak istiyor?

Ya da bulunduğu memlekette 
çok iyilik yaptı, emek harcadı kar-
şılığında bir makamla ödüllendiril-
mek mi istiyor?

Veya bir menfaat gücünün or-
tak hedeflerini gerçekleştirmek için 
toplumda karşılığı olduğu için ter-
cih edilmiş bir yönetici mi olacak?

Ailesi güçlü olduğu için seçilme 
şansı olan insanlardan birisi mi?

Belki de son zamanlarda popü-
ler bir kişi ve seçilme şansı yüksek 
olduğu için ileri sürülmüş bir aday 
mı?

Yoksa memleketin potansiye-
linden en iyi şehri ortaya çıkaracak 
bir yetenek mi?

Aday olduğu memleket ile ilgili 
bir hedefi var mı?

Mesela memleketi geliştirmek 
için projelendirebileceği fikirleri var 
mı?

Ne kadar geliştirebileceği konu-

sunda çalışmaları neler?
Mesela;
Memleketi bir kumaş olarak 

ele alalım;
Terzisine göre değerli bir ku-

maştan, iç çamaşırı, pijama, panto-
lon, ceket, normal bir takım elbise 
ya da moda olabilecek takım elbise 
dikilebilir.

Bu kumaşı eline versek, o güne 
kadar 100 TL’lik pijama dikilen bir 
kumaştan 300 TL’lik bir pantolon 
mu dikecek, yoksa iyi bir usta da 
o kumaşın değerine göre o yılın 
modasına göre protokollerdekilerin 
tercih edebileceği çok kaliteli bir ta-
kım mı dikecek?

Ya da uyanık davranıp eskiden 
pijama dikiliyordu ben pantolon 
diktim, başarılı oldum diyerek, de-
ğerli takım kumaşını telef ederek 
hem kendisinin hem memleketin 
zamanını boşa mı harcayacak?

Bunların ve daha fazlası neden-
lerin sebebi ile bir insan aday olabi-
lir, aday gösterilebilir?

Bu dönemde aday olanların ve 
seçecek olan bizlerin bunları düşü-
nerek davranması gerekiyor.

Toplumlar ve insanlar iradele-
rini tecelli ettirecekleri tercihleri ile 
yaşarlar.

Bu durumda Stephen R.Co-
vey’in   Etkili Yöneticilerin  Yedi 

alışkanlığı Adlı kitabı 
aklıma geldi.

Yedi alışkanlıktan 
bir tanesi; Sonunu 
Düşünerek İşe Başla 
Blışkanlığı seçilmeden 
her adayın üzerinde 
düşünmesi gereken bir 
davranış.

Kitaptan buraya 
uyarlarsak;

Seçilmeyi hayat 
olarak değerlendiriyor. 
Görevin bittiği son günün ertesini 
de ölüm günü  ve musalla taşındaki 
anımızı….

Soruyor?
Hayatın son anına geldin mu-

salla taşında yatıyorsun; cenazeye 
gelenlerin neler söylemesini ister-
din?

• Evladın ve ailen senin için 
ne söylesin

• Oy veren esnaf ne desin,
• Öğrenciler neler söylesin,
• Şehri kullananlar neler 

söylesin,
• İşçiler neler söylesin,
• İşveren neler söylesin,
• Çevreye duyarlı olanlar, 

doğaseverler neler söylesin,
• Araç sürücüleri neler 

söylesin,
• Komşun, arka-

daşın, dostun, partilile-
rin neler söylesin

• Rakiplerin, düş-
manların neler söyle-
sin,

• Gelecek nesil 
neler söylesin,

• Gençler, kadın-
lar, yaşlılar engelliler 
neler söylesin

• Denizciler, ba-
lıkçılar, köylüler, çiftçiler neler söy-
lesin,

• Mahalle sakinleri neler 
desinler,

• Sanatkârlar ve sanatse-
verler neler desinler,

• Belediyede çalışanlar ne-
ler desinler,

• Başka şehirden gelenler,
• Ülkeyi yönetenler
• Basın,
• Mesela o gün sosyal 

medyada nasıl bir mesajla anılmak 
istersin

• Dünyadan o belediye ba-
kanı için neler söylesinler,

Bütün adaylar bir yere uzansın 
gözlerini kaptasın bunların neler 
demesini isterse onları madde 

madde yazsın ve bu yazdığı onun 
göreve gelirken gerçekleştirmesi 
gereken amaçları olsun.

Yani yönetim manifestosu ol-
sun.

Böyle bir manifestosu olan yö-
netici görevden ayrılırken bir ma-
nifestoya bir de vicdanına bakarak 
başarılı olduğunu düşünüyorsa 
mutlu ayrılma şerefine nail olur.

Seçenlerin kalbinde onurla ta-
şınan unutulmayacaklar listesinin 
başköşesine oturur.

Böyle bir manifesto ile yönetim 
yapan başkan ve ekibi her türlü he-
sabı hiçbir kitaba uydurmadan açık 
ve seçik olarak, hiç kimsenin ve 
gücün korumasına ihtiyaç duyma-
dan göğsünü gere gere görevden 
ayrılır.

Aldığı maaş, imkânlarla ve gö-
reve başlarken beyan ettiği mal 
mülk yakınları dâhil hesapsız art-
mamışsa memleketi potansiyeline 
göre geliştirebilmişse o kumaştan 
en kaliteli takımı dikebilmişse o 
insan memleketin tarih sayfasında 
başköşeye oturmayı hak eder.

Eğer sadece yakınları ve pay-
laşım yaptığı ekipleri tarafından 
savunuluyor da vicdanı acıtıyorsa o 
insan ne kadar kendini savunsa da 
vicdanen mezara nasıl konulacağı-
nı kendi düşünsün.

Yoksa orada geçirdiği zaman 
rüzgâr nerden eserse ona göre 
savrulma şeklide ise söylenecek 
her şeye hazır olmalı…

Bence her aday bu soruları 
sormalı, bizler de seçmen olarak 
bu soruları düşünerek adayları tart-
malıyız.

Bu manifestoyu düşünerek yö-
netime aday olmak ve görev almak 
büyük bir insani sorumluluktur.

Bu insani sorumluluğa aday 
olan insanlarımızı seçilmeseler de 
toplum olarak minnetle anmalıyız.

Memleketimizin bu sorumluluk 
duygusunu taşıyan yöneticilere ih-
tiyacı var.

Kendi potansiyelini ortaya çı-
karabilecek bu potansiyelden ev-
rensel değerleri inşaa edebilecek 
başkan adaylarına ihtiyacımız var.

Bu iş hatır gönül işi değil so-
rumluluk işi.

Sevmesek de sorumluluk alabi-
lecek manifestosu güçlü adayların 
yanında olalım,

Sevsek de sorumluluk zafiye-
ti yaşatacak herkesten kaçınalım. 
Yoksa o sorumsuzluğun altında 
hepimiz kalırız.

Bu da seçmen iradesi olarak 
bizlerin sorumluluğu…

Sonradan ağlama sızlama ile 
memlekete yazık ederiz…

SİYASETTE SORUMLULUĞA ADAY OLMAK

haber@konyayenigun.com
TEVFİK OVACIK

Konya Büyükşehir Belediye Başkanı Uğur İbrahim Altay, Bozkır'da yatırım incelemesinde bulundu. Vatandaş-
ların talebini dinleyen Altay," Bu hizmetlerle vatandaşlarımız konforlu bir şekilde otogardan faydalanacak" dedi

Altay Bozkır’da inceleme yaptı

Taş fırın ustası gelecek için çalışıyor

Karapınar Ziraat Odası 
Başkanı Durmuş Üner ve oda-
nın teknik danışmanı Prof. Dr 
Süleyman Soylu hububat ekim 
alanlarındaki bitki gelişimleri-
ni yerinde inceledi.

Karapınar Ziraat Odası 
Başkanı Durmuş Üner ve oda-
nın teknik danışmanı Prof. Dr. 
Süleyman Soylu Karapınar il-
çesindeki hububat ekim alan-
larındaki bitki gelişimlerini 
yerinde inceledi. Başkan Üner 
Karapınar ilçesinde hububat 
ekim alanlarında bu yıl gözle 
görünür bir artış gözlendiğini 
belirtti. 

Başkan Üner, bölgede hu-
bubat ekim alanlarının yüzde 
90 sulu koşullarda yapıldı-
ğını ve şu an için çok önem-
li bir sorun olmadığını ifade 
etti. Başkan Üner, sahadaki 
faaliyetlerin bitmek üzere ol-
duğunu önümüzdeki 2 aylık 
süreçte çiftçilerimizin boş za-

manlarında ziraat odası olarak 
eğitim faaliyetlerine ağırlık 
vereceklerini ve çiftçilerimi-
zin ihtiyaç duyduğu konularda 
seminerler düzenleyeceklerini 
söyledi.

Prof. Dr. Süleyman Soy-
lu ise bölgede bu yıl hubu-
bat ekiminin Ekim ayı başın-
da başlamasına rağmen hala 
ekim yapan çiftçilerimizin 
bulunduğunu söyleyerek, "Bu 
yıl Ekim-Aralık ayı arasında il-
çede uzun yıllar ortalamasının 
üzerinde yağış aldı. Pancar ve 
mısır hasatlarının gecikme-
si nedeni ile ekim sezonunun 
geniş bir zaman dilimine ya-
yıldı. Çiftçilerimiz erken ekim 
yapıp iki kez sulama yapması 
sonucu bitkilerin aşırı gelişme 
gösterdiğini bundan dolayı 
bitkileri kış zararından koru-
mak için koyunlara otlattı” 
dedi.
 n İHA

Karapınar'da hububat 
ekim alanından artış



Kulüp yönetimi ile yaptığı top-
lantıda Çetin'in devam etmek is-
temediği öğrenildi. Sivasspor’da 
teknik direktör Servet Çetin dönemi 
kapandı. Toplantı sonrası ayrılık 
kararı çıktı. Çetin, devam etmeme 
kararını yönetime bildirirken bu ka-
rarı da yönetim kabul etti. 19 maça 
çıktı 42 yaşındaki teknik adam, 
Sivasspor’un başında Süper Lig 
ve Türkiye Kupası olmak üzere 19 
maça çıktı. Söz konusu maçlarda 7 
galibiyet, 6 beraberlik ve 6 mağlubi-
yet alan Çetin’in Sivasspor serüveni 
188 gün sürdü.
 n SPOR SERVİSİ

Klasik soru…
Sporda 2023 yılı nasıl geçti?
Bana sorarsanız hiçte iyi geçme-

di…
2023’ün son ayında, yani Aralık’ta 

her şey alt üstü oldu…
Üstelik ‘marka değeri artsın’ diye 

gözünün içine baktığımız futbol yere 
çakıldı!

Hakem döven ve takımı sahadan 
çeken başkanlar, alt liglerde boks rin-
gine dönen sahalar ve bir yığın sporun 
ruhuna aykırı işler, açıkçası   canımızı 
çok acıttı!

Özellikle de son “Süper Kupa” ola-
yı…

Akıl alacak gibi değil…
Adımız çıkmış dokuza, inmez seki-

ze hesabı…
Zaten sabıkalıydık, bu olaylardan 

sonra müebbetlik olduk!
**
TÜRKİYE 2023’TE 7 BİN 418 

MADALYA KAZANDI
Futbolu bir kenara bırakıp, diğer 

branşlara, yani olimpik branşlara bir 
göz atmakta yarar var…

Türk sporunda bir yıl, daha doğru-
su 2023 böyle geçti... 

Milli sporcularımız 2023 yılında 
tam tamına 7 bin 418 adet madalya 
kazandı…

69 spor federasyonumuzdan 
sadece 53 spor federasyonumuz ül-
kemize madalya kazandırırken, 16 fe-
derasyonun sporcuları madalya ya da 
kürsü sevinci yaşamadı…

Madalya kazanamayan 16 spor 
federasyonu bir yıl içerisinde hangi 
bütçeyle hangi faaliyetleri yapmış ve 
neden madalya kazanamamıştır ya 
da bu tabloda niye isimleri yoktur bu 
durumun acilen irdelenmesi gerekir…

B a k a n l ı k , 
Olimpik olmayan 
branşlar da da-
hil olmak üzere, 
bütün federasyonlara hatırı sayılır bir 
bütçe ayırıyor…

Bazı federasyonlar borçlanırken, 
bazı federasyonlar ise kendilerine veri-
len bütçenin yarısından fazlasını kasa-
larında tutuyor, ya da REPO yapıyor…

Sporcuları da kendi imkanları ile 
bazıları ineklerini, bazıları da anneleri-
nin mihri olan bileziklerini satarak mü-
sabakalara gidiyor ve derece yapıyor!

Bağlı bulunduğu federasyon da, 
dereceye giren sporculara, daha iyi 
beslensinler, daha iyi güçlensinler, 
vurdukları yerden ses getirsinler diye, 
5 bin ile 10 bin TL arasında destekte 
bulunuyor!

Neyse… 
Bu arada ne oldu biliyor musu-

nuz? 
Gençlik ve Spor Bakanlığı, tüm 

federasyonlara yazı göndererek, har-
cırahların tam yatırılmasını ve sporcu-
ların şampiyonalara kendi imkanlarıyla 
gitmelerini yasakladı… 

Hiçbir sporcu, herhangi bir şampi-
yonaya gitmek için evlerindeki keçiyi, 
koyunu, ineği, öküzü, anasının kolun-
daki bileziği satmayacak artık… 

Anlayacağınız Bakanlık bunu ya-
sakladı…

Bakanlığın aldığı  en “radikal” ve 
en  “tarihi” karar, aileleri ve sporcuları 
inanılmaz  çok mutlu etti… 

Çünkü, bazı sporcular ve antrenör-
ler duygularını benimle paylaştılar…

Tüm federasyonlara gönderilen 
Genel Müdür Yardımcısı Fatih Uysal 
imzalı bu yazı son derece sevindirici 
bir yazı…

 Dahası, bazı fede-
rasyonların başına “bal-
yoz” gibi inen bu kararı 
alanları ve işleme koyan-
ları alkışlamakta  boynu-
muzun borcu.

**
LİYAKATSIZLARLA 

YOLLAR AYRILMALI
Bir başka konu ise 

Türk sporcuların 2023 
yılında kazandığı madal-
yaların % 95'i turnuva ve olimpik ol-
mayan branşlardan elde edildi…

Dünya sporuna baktığımızda; esas 
performans kriterinin büyükler kate-
gorisinde yer alan olimpik branşların, 
Avrupa, Afrika ve Asya şampiyonaları 
ile dünya şampiyonaları ve olimpiyat 
oyunlarında  elde edilen madalyalar 
olarak karşımıza çıkıyor…

Türk sporunda da esas perfor-
mans kriteri bu olması gerekirken, 
sıradan organizasyonlarda kazanılan 
madalyalarla gürültü çıkarıyor ve  ken-
dimizi başarılı göstermeye çalışıyoruz!

Türk sporunun geneline baktığı-
mızda, başta spor teşkilatının merkez 
ve taşra yapısı olmak üzere, spor fe-
derasyonları ile spor kulüpleri bir çok 
liyakatsiz yöneticinin elinde can çeki-
şiyor…

Başka bir deyişle de, kulüpler ve 
federasyonlar, bu liyakatsız ve vasıf-
sız insanları büyütüyor ya da ünlerine 
“ün” unlarına “un” katıyor!

Eğriye eğri, doğru doğru, Türk 
sporunda şeffaflık, sürdürülebilirlik ve 
denetim mekanizması ya yok, ya da 
ağır aksak çalışıyor…

Dolayısıyla da, spo-
run gelişmesi ve ge-
leceği, ne yazık ki, ehil 
insanların elinde değil, 
sporu sıçrama tahtası 
gibi görenlerin elinde zi-
yan oluyor.

**
SEVİNCİMİZİ ÇOK 
ABARTIYORUZ
Bazı ülkelerde bu iş-

ler nasıl yürütülüyor, bile-
miyorum, ama bizim gibi, ne sevinçle-
rini ne de üzüntülerini abartmıyorlar…

Olimpiyatların en başarılı ülkeleri 
Amerika, Çin, Fransa, İngiltere veya 
Almanya gibi ülkeler, örneğin olimpi-
yatlarda kürsünün en üstüne çıksalar 
bile, sevinçlerinden delirmezler!

Bu ülkelerin insanları da şampi-
yonlarını, bizim gibi davullarla zurna-
larla karşılamazlar…

Hoş, şimdi bizde de karşılamıyor-
lar artık…

Dünya 5 dünya, 12 Avrupa şam-
piyonluğu bulunan Rıza Kayaalp’in, 
yanılmıyorsan ya dünya ya da olim-
piyatlardan dönüşünde havaalanında 
2 veya 3 kişi tarafından karşılandığını 
izlemiştim televizyondan…

Konuyu dağıtmadan şunun altını 
çizmekte yarar var; 2023 yılında elde 
edilen 7 bin 418 madalyayı çok abart-
mamak gerekir…

Tokyo Olimpiyat Oyunları’nda 
Türkiye’nin kazandığı madalya sayısı 
13 ve bunun 4’ü ilk kez olimpiyatlara 
katılan Karateden geldi…

Karatenin Paris Olimpiyatlarında 
yer almaması ülkemiz adına bir ka-

yıp…
Madalya an-

lamında yani…
Onun da altı-

nı çizmekte yarar var.
**

2024 BEKLENTİLERİ 
KARŞILAYACAK MI?

Sporumuz adına 2024 yılı nasıl 
geçecek? 

Türk sporu en çetin sınavını 2024 
Paris Olimpiyat Oyunlarında vere-
cek…

Madalya anlamında Tokyo’nun 
üzerine mi çıkacağız, altında mı kala-
cağız, bekleyip göreceğiz…

Bugün itibarıyla “uçacağız kaça-
cağız” dememiz mümkün değil… 

Ancak saha verilerine baktığı-
mızda, gerçek olan Paris, Tokyo’dan 
daha zor geçecek gibi…

Neden mi?
Olimpiyatlara katılacak branşların 

1-2’si hariç, diğerlerinden ne ses var 
ne de seda…

Güreş, Tekvando ve Halterin dı-
şında kalan diğer federasyonların gü-
rültü çıkardıklarını, başka bir deyişle, 
işe sıkı sıkıya sarıldıklarını sanmıyo-
rum…

Bir de Voleybol…
Haklarını yemeyelim…
Türkiye’nin bir altını kızlardan ge-

lebilir…
Yani Voleybolculardan…
Rengi ne olur, bilemem, ama bir 

madalya garanti.
**

BAKAN OSMAN AŞKIN BAK RADİ-
KAL KARARLAR ALMALI

Ülkenin sporundan bahseder-
ken, sporun başındaki insandan, yani 
Gençlik ve Spor Bakanı Osman Aşkın 

Bak’tan bahsetmemek olmaz…
İkinci kez göreve gelen Osman 

Aşkın Bak, bu göreve geleli 8 ay gibi 
bir zaman oldu ve Bakan herhangi bir 
değişikliğe gitmedi…

Anlaşılan işleyişten memnun ki, 
ne merkezde ne de taşra da, özellikle 
de, ismi gündemden düşmeyen “şa-
ibeli” bazı federasyonlarda yaptırım 
uygulamadı…

Örneğin Boks Federasyonu’nda!
Boks Federasyonu’ndaki sıkıntılar 

günlerdir, aylardır, yıllardır gazetele-
rin ve televizyonların manşetlerinden 
düşmüyor, ama ne hikmetse kimse 
de bunun hesabını sormuyor!

Sürekli “teftiş” geçiren bir fede-
rasyon ile  sürekli ifadeye çağrılan bir 
başkan var, ama hesap soran bir tane 
merci yok…

Olacak şey değil…
Umut ederim ki, sporumuz ve 

teşkilatımız ve sayın Bakanımız Os-
man Aşkın Bak, 2024 yılında çok 
daha başarılı olurlar…

Sporu yönetenler, bu ülkenin 
sportif anlamda hak ettiği yere gelme-
sine engel olan, federasyonunu veya 
kurumunu değil, kendilerini büyüten, 
dolayısıyla da, ününe “ün”, ununa 
“un” katanlarla yollarını ayırarak, “ra-
dikal” kararlara imza atarlar…

Evet… 
Türkiye'de gerçek spora ve ba-

şarıya kim yol verecek, ya da kimler 
yoldan çekilecek...

Bekleyelim görelim... 
Nokta.
**
Çocukların öksüz,  yetim, evsiz ve 

barksız kalmadığı, sağlık, mutluluk ve 
barış dolu bir yılı hep birlikte geçirme-
miz dileğiyle.

TÜRK SPORUNDA 2023 NASIL GEÇTİ1? VE 2024’DEN BEKLENTİLERİMİZ NELER?

haber@konyayenigun.com
RECEP ÇINAR

1922 başarı istiyor!
Yavru Kartal, 1922 Konyaspor’un yeni teknik direktörü Mehmet Yıldırım, yeni yılın kendilerine başarılarla dolu 

bir sayfa açacağına inancının tam olduğunu söyledi. Yavru Kartal, ligin ikinci yarısında çıkış yapmak istiyor
Devre arasına bir hafta kala 

göreve gelen ve lig beşincisi Bor-
nova’dan 10 kişi oynayarak 1 puan 
almayı başaran 1922 Konyaspor 
teknik patronu Mehmet Yıldırım, 
yeni yıldan beklentilerini açıkladı. 
Zorlu bir dönemde göreve geldi-
ğinin altını çizen Yıldırım, “Hiçbir 
zaman zorluktan kaçmadım, geri 
adım atmadım. Bu takımı Konya 
şehriyle el ele vererek ligde tutaca-
ğız. Devre arasını yoğun bir tempo-
da geçiriyoruz. Takımımızdan giden 
oyuncular oldu. Aramıza yeni katı-
lacak arkadaşlar da olacak. Ligin 
ikinci yarısına daha güçlü bir şekil-
de girmeyi planlıyor ve arzuluyoruz. 
Lige verilen arayı en iyi şekilde de-
ğerlendirmek istiyoruz” ifadelerini 
kullandı. 

‘BİZİM YILIMIZ 
OLMASINI İSTİYORUZ’ 

Yeni yıldan beklentilerini de ak-
taran Mehmet Yıldırım, “Her yeni bir 
yıl psikolojik olarak yeni bir başlangıç, 
yeni bir sayfadır. Biz de bu yeni yılın bi-
zim yılımız olmasını diliyoruz. Sahada 
daha çok savaşan, daha çok mücadele 
eden, oyun sisteminden bir an olsun 
kopmayacak, galip takım hüviyetine 
bürünmüş bir ekip olmayı istiyoruz. 
Yeni yılla birlikte geçmişe bir sünger 
çekip sanki lige yeni başlıyormuş gibi 
düşüneceğiz. Oynayacağımız 14 maç-
ta da futbolun doğrularını ortaya koy-
makla birlikte göze hoş gelen bir oyunu 
da sergilemek istiyoruz. Bu takımın, bu 
şehre ihtiyacı var. Yeni yılda taraftarla-
rımızdan da ekstra bir destek bekliyo-
ruz” diye konuştu. n SPOR SERVİSİ
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Süper Kupa’nın iptali dünya basınında
Turkcell Süper Kupa maçının erte-

lenmesinin ardından yaşanılan durum 
Avrupa basınında geniş yankı buldu. 
2022-2023 sezonu Süper Lig şampiyo-
nu Galatasaray ile Ziraat Türkiye Kupa-
sı'nın sahibi Fenerbahçe, Turkcell Sü-
per Kupa Finali'nde Suudi Arabistan’ın 
başkenti Riyad’da karşı karşıya gele-
cekti. Fakat Galatasaray ve Fenerbah-
çe'nin, Atatürk tişörtleri ve pankartlarla 
ısınmaya çıkmasına Suudili yetkililerin 

izin vermemesinden dolayı iki kulüp 
müsabakayı oynamama kararı aldı ve 
Riyad’dan ayrıldı. Yaşanılan bu olay 
dünya basınında geniş yer buldu.

İSPANYOL BASINI
AS'ta yer alan haberde, “Galata-

saray ve Fenerbahçe, Suudi hüküme-
tinin Türkiye Cumhuriyeti'nin kurucu-
suna çeşitli anma törenleri yapması 
reddetmesi nedeniyle oynamayı red-
detti. Birkaç beklenen saatin ardından 

anlaşmaya varılamadı ve oyun oynan-
mayacak” ifalerini kullandı

İNGİLTERE BASINI 
İngiliz Daily Mail gazetesinde de 

Süper Kupa finalinin oynanmaması 
geniş yer buldu. Gazete, "Riyad'daki 
Türkiye Süper Kupası iptal edildi" baş-
lığının yer verildiği haberde, “Fener-
bahçe ile Galatasaray arasındaki Tür-
kiye Süper Kupa finali, ev sahibi Suudi 
Arabistan'la yaşanan anlaşmazlık ne-

deniyle iptal edildi. Kulüplerin Türkiye 
Futbol Federasyonu ile görüşmelerde 
bulunması nedeniyle, yerel saatle 
20.45'te başlama vuruşu öncesinde 
her iki takım da Al-Awwal Park stadına 
gitmedi. Türkiye Futbol Federasyonu, 
karşılaşmanın ertelendiğini ve ileri 
bir tarihte oynanacağını doğrulayan 
iki kulüpten ortak bir açıklama yaptı” 
değerlendirmesini yaptı.
n SPOR SERVİSİ

Konyaspor Calvo’yu bırakmak istemiyor

Sivasspor’da Servet Çetin dönemi sona erdi

Anadolu Kartalı TÜMOSAN Konyaspor’un Kosta Rikalı stoper oyuncu-
su Francisco Calvo’yu bırakmak istemediği öğrenildi. Konyaspor’da sıcak 
gelişmeler yaşanmaya devam ediyor. Ayrılması gündeme gelen Kon-
yaspor’un başarılı defans oyuncusu Calvo ile ilgili önemli bir gelişme daha 
yaşandı. Konyaspor yönetiminin Calvo’yu mevcut şartlar nedeniyle şimdi-
lik takımda tutmak istediği öğrenildi. Gündemdeki iddiaların tam aksine 
Konyaspor’un Calvo’dan maksimum fayda sağlamak istediği bilgisine ula-
şıldı. Bu sezon 17 maça çıkan Calvo, 1386 dakika süre aldı. Calvo’nun ismi 
daha önce Beşiktaş, Trabzonspor ve bazı Anadolu kulüpleriyle anılmıştı. 
 n SAMET AKTAŞ

S.TAKIMLAR O G B M A Y AV P
1.FENERBAHÇE 17 14 2 1 44 14 30 44
2.GALATASARAY 17 14 2 1 32 9 23 44
3.TRABZONSPOR 17 9 3 5 31 20 11 30
4.KAYSERİSPOR 17 8 5 4 24 20 4 29
5.BEŞİKTAŞ 17 9 2 6 25 23 2 29
6.ADANA DEMİRSPOR 17 7 6 4 31 22 9 27
7.ÇAYKUR RİZESPOR 17 7 5 5 22 23 -1 26
8.ANTALYASPOR 17 6 6 5 23 19 4 24
9.KASIMPAŞA 17 6 5 6 29 33 -4 23
10.SİVASSPOR 17 5 6 6 20 27 -7 21
11.ANKARAGÜCÜ 17 4 8 5 22 22 0 20
12.ALANYASPOR 17 5 5 7 18 25 -7 20
13.HATAYSPOR 17 4 7 6 25 24 1 19
14.BAŞAKŞEHİR 17 5 4 8 19 22 -3 19
15.GAZİANTEP 17 6 1 10 20 27 -7 19
16.KONYASPOR 17 4 6 7 18 22 -4 18
17.FATİH KARAGÜMRÜK 17 4 5 8 18 18 0 17
18.SAMSUNSPOR 17 4 3 10 19 29 -10 15
19.PENDİKSPOR 17 3 5 9 18 39 -21 14
20.İSTANBULSPOR 17 2 2 13 11 31 -20 5

SÜPER LİG  2023-2024
PUAN DURUMU


